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KOPALIŠČE JE MOŽNO 
NAREDITI ŽE ZA 40.000 EUR

Po mnenju Trebanjca, ki je najdlje sedel v 
poslanskih klopeh, je možno bazen oz. kopali
šče v Trebnjem narediti za vsega 40.000 EUR. 
Verjetno se je že malo pozanimal, na kakšen 
način, zato ne bi o ceni. Bi pa o denarju ...

Gre za relativno velik denar, sploh če vemo, 
da je občinska blagajna, iz katere bi se lahko 
vse skupaj financiralo, prazna, proračun pa za 
približno tretjino obremenjen (zapravljen) tudi 
v naprej. Ker bazena oz. kopališča ni v načrtu 
niti v prihodnjih letih, nam ostane le ena mo
žnost, da pridemo do njega. Ta denar moramo 
občani očitno zbrati sami.

Zakaj bi ga, če že itak dajemo denar Občini, 
sedaj ni pomembno, prišli smo pač do te faze, 
ko povratka nazaj ni, pa tudi jokati nima smisla. 
Vprašanje je le - kako do 40.000 EUR?

OČITNO BOMO MORALI OBČANI 
PROJEKTE VODITI-SAMI!

Če se zbere 200 krajanov, in vsak od teh kra
janov da v skupni šparovček 20 EUR, dobimo 
že v enem mesecu 4.000 EUR našega skupnega 
denarja. V 10-tih mesecih imamo 40.000 EUR, 
kolikor potrebujemo za kopališče. Če začnemo 
z zbiranjem septembra letos, imamo julija 
drugo leto denar zbran. Izvajalec vseh del pa 
bi zagotovo pohitel in nam kopališče omogočil 
že kakšen mesec ali dva prej, sploh če bi mu 
medtem že nakazali večino denarja.

Zgolj v razmislek - občina Trebnje ima pribli
žno 4.000 gospodinjstev. Če bi vsako gospo
dinjstvo prispevalo 10 EUR, bi denar zbrali v 
enem mesecu!!! Ha, vidite, kako veliko denarja 
imamo v proračunu občine Trebnje???

Pa poglejmo še - zakaj bi omenjenih 200 
krajanov investiralo 200 EUR v trebanjsko ko
pališče? Zato, da bodo oni sami, njihovi otroci 
in njihovi vnuki imeli kopališče pred nosom. 
Nenazadnje pa lahko tudi upravljalec kopališča 
vsem tem 200-tim investitorjem, ko bi zadeva 
zaživela, ponudi storitve na in ob bazenu v zne
sku 200 EUR, kar pomeni, da bi ves svoj denar 
dobili nazaj. Ali drugače - občani bi kreditirali 
izgradnjo kopališča! Zgolj ena od možnosti...

Pa sem prepričan, da bi marsikdo z veseljem 
prispeval sredstva. Ja, tudi v tej krizi. Ker če se 
zapeljete v katero koli kopališče, boste že za 
gorivo in vstopnino odšteli nekaj 50 EUR. Zakaj 
ne bi vse (in še več) imeli doma?

• Izdajatelj: Cajtng d.o.o., Trebnje
• E-pošta: info@cajtng.com
• Spletna stran: www.cajtng.com
• Facebook stran: Cajtng Trebnje
• Twitter: @CajtngTrebnje
• OGLASI: 051618 616, cajtng@cajtng.com
Cenik oglaševanja v tiskani izdaji in na spletnem portalu 
najdete na spletni strani www.cajtng.com (na dnu strani, 
desno)
• Izvod brezplačno prejmejo vsa gospodinjstva v pošti 8210 
Trebnje in vsako drugo gospodinjstvo v poštah 8211 Dobr
nič, 8212 Velika Loka, 8213 Veliki Gaber. 8230 Mokronog, 
8231 Trebelno, 8232 Šentrupert in 8233 Mirna
• Naročnina: 30 EUR za 1 leto
• številka vpisa v razvid medijev: 867
• ISSN: C503-4981
• Za vsebino reklame odgovarja naročnik. Nenaročenih 
rokopisov in slik ne vračamo. Kolumnisti izražajo svoja 
mnenja, ki niso nujno enaka z mnenjem uredništva!

PRIČENJA SE ŽE TRETJE ŠOLSKO 
LETO ŠOLE KLASIČNEGA BALETA
V TREBNJEM, VABLJENI K VPISU!

V Društvu za razvoj in oživitev Trebnjega smo 
prisluhnili staršem in otrokom, ki so leta po
grešali vadbo klasičnega baleta.

Tako je pod taktirko strokovnih izvajalcev vsak 
teden osvajalo baletne elemente predlansko leto 
60, lani pa že več kot 70 malih balerin Temeniške 
in Mirnske doline. Deklice so v šestih skupinah en
krat tedensko pridno in z veliko zavzetostjo spozna
vale osnove klasičnega baleta. Z najmlajšimi smo 
predvsem preko igre in osnovnih baletnih vaj na 
parterju krepili njihovo gibalno motoriko, domi-

SPOŠTOVANI STARŠI IN DRAGE MALE BALERI
NE! ZARADI NOVEGA NAVODILA MINISTRSTVA 

ZA ŠOLSTVO OTROCI NA NEKATERIH ŠOLAH 
ŽAL NISO/NISTE PREJELI VABIL IN PRIJAVNIC ZA 
ŠOLO KLASIČNEGA BALETA V TREBNJEM, ZATO 

VAM VABILO ZA VPIS V ŠOLO KLASIČNEGA 
BALETA ZA ŠOLSKO LETO 2013/2014 POSREDU

JEMO PREKO MEDIJA!

šljijo ter spoznavali balet v najpreprostejši obliki, 
medtem ko so se ostale skupine poleg tega spozna
vale tudi z osnovnimi baletnimi koraki, pozicijami 
rok in nog ter pridno vadile baletno držo, ki je pri 
vsem skupaj še najpomembnejša, ter seveda glas
bo, brez katere pri baletu ne gre.

Šola klasičnega baleta bo letos trajala od okto
bra 2013 do junija 2014, izvajala pa se bo ob po
nedeljkih in sredah v popoldanskem času, v mali 
telovadnici OŠ Trebnje (tik ob garderobah za nižjo 
stopnjo) polno uro. Cena programa je 28 EUR na 
mesec (enkrat tedensko 1 polna ura). Šola klasič-

DOŽIVITE THE DOORS V ŽIVO 
Z NAJBOUŠO SVETOVNO 
TRIBUTE SKUPINO

V ljubljansko Cvetličarno se v soboto, 19. 
oktobra 2013 ob 21.00 po treh letih vrača 
najboljša »tribute to The Doors« skupina THE 
DOORS ALIVE iz Velike Britanije! Gre za prvega 
od koncertov v že preizkušenem ciklu resnično 
najboljših tribute skupin.

The Doors Alive ustvarjajo zvok, izgled, prisotnost 
in realistični občutek 60. let prejšnjega stoletja, ki 
občinstvo popelje nazaj v čas uspešnic legendarnih 
kalifornijskih rock gurujev The Doors. Na koncertu 
ne bo manjkalo največjih uspešnic, kot so »Light 
My Fire«, »VVhen The Music's Over«, »Riders On 
The Storm«, »The End« in mnogih drugih The Do
ors 'zimzelenčkov'. Doživite številne uspešnice The 
Doors na klubskem koncertu v vrhunski izvedbi The 
Doors Alive! Skupina, ki je konstantno na turneji,

pride v Ljubljano naravnost iz Anglije! Ne zamudite 
koncerta najboljše tribute zasedbe The Doors: The 
Doors Alive 19. 10. 2013 v ljubljanski Cvetličarni. 
Podoživite v živo to, kar lahko danes poslušate 
samo še na nosilcih zvoka! Prvih 200 vstopnic je

nega baleta je namenjena otrokom od 4. do 11.
leta starosti.

Izvajalci programa šole klasičnega baleta v Treb
njem bodo Sabina Selan, profesionalna baletna 
plesalka, baletna pedagoginja, Anja Slak, nižja 
baletna šola, dolgoletna baletna plesalka in peda
goginja in prof. Matej Selan, zunanji strokovni sve
tovalec, Višja baletna šola Konservatorija za glasbo 
in balet v Ljubljani

Dodatne informacije dobite na telefonski števil
ki 07-348-22-22 in na elektronskem naslovu info@ 
drot.org. Prijavnice so na voljo na spletni strani 
www.drot.org. Prijavnice lahko pošljete tudi po 
pošti na naslov: DROT, Gubčeva cesta 28, 8210 
Trebnje ali po e - pošti: info@drot.org najkasneje 
do 23.9.2013.

Baletni pozdrav!

Uomačeje najboljše!
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EKOLOŠKA KMETIJA ROGELJ
Češnjevek i, Trebnje, 041/990-385

samo 15,00 EUR, zato pohitite z nakupom!

The Doors Alive igrajo ritmično nalezljive melo
dije s hipnotičnim zvokom orgel, grobo blues kita
ro, rednimi, poenostavljenimi ritmičnimi vzorci in z 
bariton glasom recitirajo poezijo Jima Morrisona. 
Pevec VVillie obvladuje glas in videz izjemnega Jima 
Morrisona v kasnejšem obdobju delovanja skupi
ne. Člani skupine The Doors Alive za to, da bi dose
gli karseda originalen in verodostojen zvok šestde
setih let, uporabljajo enake inštrumente, kot sojih 
pravi The Doors nekoč. Vključno z starimi Fender 
Rhodes Bass in Vox Continental klaviaturami ter 
Gibson SG kitaro.

The Doors Alive so igrali in napolnili nekaj naj
prestižnejših prizorišč in klubov po vsej Evropi in 
Veliki Britaniji ter navdušili občinstvo od Orkneya 
do Berlina in nazaj. Kot glavni nastopajoči so nav
dušili poslušalce največjega festivala posvečenega 
skupini The Doors - The Feast Of Friends, razpro
dali so liverpoolski Cavern Club in manchesterski 
Academy 3. Konstantno igrajo na open-air festiva
lih v Angliji, na Škotskem in Nemčiji. Skratka - The 
Doors Alive ne razočarajo!

S pravilno rešeno križanko ali Sudokujem (str. 
22) si lahko priborite brezplačno vstopnico, sicer 
pa so le-te na voljo na www.eventim.si po ceni od 
15 do 20 evrov.
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ovic (in arhiv) najdete na wtifVy.cajtng.com1



»MARMELADA 2013«
Spoštovana izdelovalka, dragi izdelovalec marmelad, 

vabimo Vas k sodelovanju na 
Festivalu »MARMELADA 2013«!

Vsaka gospodinja ima svoje recepte in skrivnosti pri kuhanju marmelade, ki se 
posebej skrbno prenašajo iz roda v rod.

Ker vemo, da imate svoje recepte in skrivnosti pri kuhanju marmelade tudi Vi in ker 
si želimo, da ne zaidejo v pozabo, Vas v sklopu projekta DOBROTE DOLENJSKE 
vabimo k sodelovanju na Festivalu »MARMELADA 2013«, kjer bomo odkrivali Vaše 
odkrite ali morda še skrite talente.

Kuhate marmelade le zase, morda še za prijatelje ali celo že za sladokusni trg? Kuhate 
po babičinem ali svojem receptu, tradicionalne ali inovativne, sadne ali sadno- 
zelenjavne, morda celo začinjene, v vsakem primeru pa skrivnostno omamne in 
slastne marmelade? Potem sodelujte s sladkimi skrivnostmi iz Vaših shramb in 
pošljite vzorce na ocenjevanje za izbor »Marmelada 2013«!

Vzorce bo ocenila strokovna komisija. Izdelovalci najbolje ocenjenih treh marmelad 
v vsaki kategoriji bodo prejeli priznanje in nagrado.

Vas zanima kako sodelovati?

Vse informacije dobite po e-pošti: aIja.rabzelj@dobrote-dolenjske.si ali na telefonski 
številki 031838 825 (Alja Rabzelj).

Vzorce sprejemamo najkasneje do 10.10. 2013, vsi sodelujoči pa imate možnost, da 
svojo ponudbo marmelad in ostalih produktov predstavite tudi na stojnici v sklopu 
Festivala »MARMELADA 2013«, ki bo potekal v soboto, 26. oktobra -2013, v Deželi 
kozolcev v Šentrupertu.

EK.RP |f,j /dIrlo|t\

»Evropski kmetijski sklad za razvoj podeželja: Evropa Investira v podeželje«

Projekt »Podeželski Šopek - Dobrote Dolenjske« (N1P 2012-1.faza) je delno sofinanciran iz sredstev LEADER, 4.osi, Evropskega kmetijskega sklada za razvoj podeželja (EKSRP), 
Organ upravljanja programa razvoja podeželja republike Slovenije za obdobje 2007-2013 je Ministrstvo za kmetijstvo in okolje.



Gorazd Marinček
gorazd.marincek(5)siol.net 

Trebanjski občan in davkoplačevalec

ŠIROKOZASLONSKI SMEHLJAJI 
IN NA MLADIH SVET OSTAJA

Dan pričnem s hitrim prebiranjem spletnih 
novičnikov. V preteklih tednih seje kar doga
jalo, trnje na vrh skisane smetane pa je dodal 
značilen širokozaslonski nasmeh trebanjskega 
župana ob ničesar krivih zlatih maturantih.

Začnimo s prevzemom Trima, ki ga je z za
plembo zastavljenih delnic opravila Probanka. 
Slabih deset dni kasneje je država poslala Pro- 
banko v likvidacijo. Spomnimo, da je nadzorni 
svet blagoslovil vse poteze vodstva podjetja z 
razrešnico za poslovanje v preteklih letih. Kisla 
smetana.

Odlagališče Globoko ponovno postaja žarišče 
sporov. So rešitve, ki jih poznajo povsod po 
svetu, celo v bližnjih občinah, ampak v Treb
njem treznega premisleka v dobro vseh očitno 
ne želimo. Urediti dostop s spodnje strani, 
da kamioni ne bodo motili, 100% zanesljivo 
čiščenje odcednih voda, urediti pokrito in 
zaprto kompostarno kot v Krškem, s temeljitim 
prebiranjem ustvarjati prihodke od sekundar
nih surovin, del tega nameniti KS za njen razvoj, 
predvsem pa imeti v mislih blaginjo prebivalcev 
in okolja. Ta smetana je grenka.

V bližnjih občinah Straža in Šentrupert so 
podpisali pogodbe za gradnjo kotlovnic na 
lesno biomaso. Dobili bodo vsaj za polovico 
investicije denarja iz Evrope in države, denar 
za gorivo bo ostal v občini občanom. Spomnil 
sem se čudovitega strokovnega izleta, ki ga 
je naše »modro« občinsko vodstvo pripravilo 
pred letom in pol in nam s širokozaslonskim 
smehljajem obljubilo daljinsko ogrevanje mesta 
Trebnje v zimi 2013/2014. Danes imamo samo 
širokozaslonski smehljaj, grejte se z njim ali pa 
plačujte nafto arabcem. Ne bom pleteničil o 
opravilni »sposobnosti« občinskih plačancev 
iz davkoplačevalskega denarja, samo ugotovil 
bom, da je ta smetana sesirjena.

Pa vendar je kaj polepšalo te dni. Na primer 
prenova državne ceste skozi Trebnje. Pa to 
sploh ne more biti res, s kakšnim užitkom se 
človek popelje skozi Valvazorjevo dolgo blatno 
vas. Ali pa uspešno delovanje Družbene trgovi
ne Zastonj v Velikem Gabru. Še kaj bi se našlo, 
ampak te kepice sladke smetane bom dal v dru
go skodelico, saj se v občinski še tako kvalitetna 
smetana uniči.

Zjutraj sem na spletnem Dolenjcu zagledal 
letošnje zlate maturante in značilni široko
zaslonski smehljaj župana, ki niti ne živi v 
isti občini kot slavljenci. Pomembno je nekaj 
drugega. Vseh zlatih maturantov v državi je 
bilo letos 318, od tega 8 Trebanjcev. Glede na 
število prebivalcev bi jih »lahko« imeli samo 
2 in eno četrtino. Torej je trebanjska mladina 
pomembno nadpovprečno (za 255%) uspešna 
pri učenju. Evo, VELIKA kepa sladke smetane 
v tisto drugo skodelico, pa še jagoda za na vrh! 
Na mladih svet ostaja in nekoč bomo lahko 
imeli v resnici modro in poznavalsko občinsko 
vodstvo, če jih le bomo znali zadržati doma in 
jih izvoliti na ustrezna mesta!

Širokozaslonski smehljaj se izkaže samo še 
kot trnov venec na občinski skodelici, polni 
skisane, sesirjene in grenke, recimo ji tako, 
smetane.

TUDI LETOS USPEŠNO POD STREHO 
DELOVNA AKCIJA V VINSKI GORICI PESEK 
NAD VELIKO ŠEVNICO

Kot sedaj že nekaj let zapored, so se tudi letos na delovni akciji 
zbrali vaščani, lastniki vinogradov oz. zidanic v vinski gorici Pesek 
nad Veliko Sevnico.

Okoli 20 vaščanov je 11. avgusta 2013 okoli pol sedme zjutraj 
poprijelo za delovne pripomočke in pričelo z delovno akcijo. Ob- 
sekali in obkosili so okoli 1 km cestišča, vso cesto pometli, vstavili 
odtočno cev prepusta ter zabetonirali dva podstavka za zastavi, ka

teri bodo svečano postavili konec tega meseca, tj. 31.8.2013, ko bo 
začetek vsakoletnega gorskega piknika.

Ta (in tudi druge, seveda) delovne akcije dokazujejo, da še ob
stajajo ljudje, ki so pripravljeni narediti kaj prostovoljno za dob
robit naših lepih krajev. Glede na stanje, kakršnega imamo, bodo 
tovrstne delovne akcije očitno morale postati nekaj povsem nor
malnega in vsakdanjega, kar pa ni seveda nič narobe. Še več, med 
drugim gre tudi za obliko druženja (prijetno s koristnim), katerega 
je žal čedalje manj.

Ljudje smo seveda v večini pripravljeni občasno kaj ponarediti 
zastonj, a ko bi le tudi velike ribe znale plavati v to smer, ne pa - še 
požirati manjših... (uvq

OBČINA TREBNJE ZADOLŽENA SKORAJ 
5 MIO EVROV, REBALANS PA MED 
DRUGIM PRINAŠA ŠE VIŠJE PLAČE 
ŽUPANA IN PODŽUPANOV

V sredo, 31. julija 2013, je potekala 21. redna seja občin
skega sveta Občine Trebnje, kot poroča portal Trebanc. 
net pa je bila ena pomembnejših točk seje - rebalans 
proračuna.

Z rebalansom proračuna je Občina Trebnje zagotovila denar 
za obnovo cest, ki so se poškodovale v zimskem času, sredstva 
pa so se povečala tudi na nekaterih drugih postavkah - npr. na 
postavki stroški oglaševanja in stroški objav, plača župana in 
podžupanov, že omenjena prometna infrastruktura, zdravstve
no varstvo, kultura, šport in NVO, izobraževanje, servisiranje 
javnega dolga.

Na račun povečanja sredstev na omenjenih postavkah se bo 
»rezalo« drugje - na postavki komunalne dejavnosti, varova
nja okolja in naravne dediščine, socialno varstvo, intervencijski 
programi in obveznosti.

Na portalu Trebanc.net so tudi izračunali, da je Občine Treb
nje zadolžena za kar 4.853.978,80€, kar znaša več kot tretji
no celotnega proračuna oz. 414,374€ na prebivalca. Stanje na 
transakcijskem računu Občine Trebnje je 83.882,73€.

Kot piše g. Gorazd Marinček, je župan Alojzij Kastelic leta 
2006 v upravljanje dobil občinsko blagajno, v kateri je bilo 4 
mio evrov, g. Janez Slak pa dodaja, da je v času županovanja 
Kastelica poraba - višja od priliva - najmanj 150.000C vsak me
sec. Iz tega ni težko ugotoviti, še dodaja Slak, kakšno »bulo« 
je napravil župan, pa vendar brez večinske podpore občinskih 
svetnikov, ki imajo za tako držo osebne ali po posredne koristi, 
do tega ne bi prišlo. Ml

BRANOST CAJTNG.COM 
ŠE KAR NARAŠČA, VSAK 
MESEC NAS OBIŠČE ŽE 
SKORAJ 8.000 POVSEM 
NOVIH OBISKOVALCEV

Za portalom Cajtng.com je 40 
mesecev, od marca 2010 do konca 
junija 2013 pa ga je obiskalo preko 
230.000 različnih uporabnikov*.

Prvo leto je Google analytics 
v desetih mesecih (od 1. 3. 2013 
do 31.12. 2013) zabeležil 32.159 
obiskovalcev portala Cajtng.com, kar 
pomeni 3.216 novih in različnih upo
rabnikov VSAK MESEC. Ta številka se 
je povečala že v letu 2011, ko smo 
zabeležili obisk 72.520 obiskovalcev 
oz. 6.043 novih in različnih uporab
nikov vsak mesec. Obiskanost se s 
tem še vedno ni ustavila, saj je že v 
naslednjem letu padel nov rekord.
V letu 2012 je Cajtng.com obiskalo 
91.701 različnih uporabnikov, kar je 
kar 7.642 novih in različnih uporab
nikov vsak mesec.

V prvi polovici letošnjega leta (to
rej do 31. junija 2013) je Cajtng.com 
obiskalo 47.440 različnih uporab
nikov, to je 7.907 različnih in novih 
uporabnikov vsak mesec v letu.

Če število različnih uporabnikov 
od prvega dne do konca junija 
razdelimo na število dni, vidimo, da 
Cajtng.com v povprečju VSAK DAN 
(vključno z dela prostimi dnevi in 
dopusti) obišče 190 NOVIH uporab
nikov.

ŠTEVILKE POVEDO VSE. HVALA 
VSEM, KI NAM ZAUPATE!

Največji obisk smo zabeležili v pe
tek, 19. oktobra 2012, ko je Cajtng. 
com obiskalo 2.982 različnih uporab
nikov spleta. Sledijo še trije datumi, 
ko nam je uspelo prebiti magično 
mejo 2.000 različnih uporabnikov 
na dan. V nedeljo, 17. 4. 2011, ko 
je potekal drugi krog volitev, je 
Cajtng.com obiskalo 2.642 različnih 
uporabnikov, šest dni pred tem (dan 
po prvem krogu volitev), 11.4. 2011 
pa 2.591 različnih uporabnikov.
Mejo 2.000 ogledov našega portala 
smo zabeležili tudi 28.11. 2012, ko 
je Google analytics zabeležil 2.286 
obiskov.

Če je bila »magična meja« na 
začetku 1.000 obiskovalcev na dan, 
je ta letvica sedaj dosežena že skoraj 
vsak delovni dan. In tudi to štejemo 
za velik uspeh.

Hvala novinarjem, dopisnikom in 
kolumnistom za pomoč pri ustvar
janju portala. Hvala PGD Trebnje in 
Policiji Trebnje oz. PU Novo mesto 
za zgledno sodelovanje. Hvala Iztoku 
Smoliču za sponzoriranje strežnika, 
na katerem se vse skupaj odvija. In 
hvala vsem bralcem, ki ostajate zve
sti najbolj branemu trebanjskemu 
spletnemu portalu. (JK)

* različni IP
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* V sodelovanju s Porsche Finance Group Slovenia vam nudimo 
posebno ugodno obliko financiranja za modela Polo Šport in Polo 
Comfort: vozilo odplačujete s fiksnim obrokom, ki znaša 1% od 
maloprodajne cene vozila po ceniku na mesečni ravni, pri čemer je 
doba odplačevanja 60 mesecev. Akcije med seboj niso združljive.
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Maja Gliha, Trebnje
maja.gliha@gmail.com

Univerzitetna diplomirana pravnica 
s pravosodnim izpitom

PREŽIVLJANJE ZAKONCA PO RAZVEZI ZAKONSKE 
ZVEZE (KONKRETEN PRIMER)

Vprašanje: Z možem sva poročena 40 let. Od tega sva skoraj 10 let 
živela skupaj, sedaj pa že več kot 30 let živiva vsak na svojem domu. 
Mož je pred kratkim podal predlog za razvezo zakonske zveze. 
Zanima me, ali lahko od njega terjam preživnino. Sem namreč brez 
premoženja, brez pokojnine in brez socialne podpore. Do pred krat
kim me je preživljal sin, ki pa je umrl. Ali mi je mož dolžan plačevati 
preživnino?

Pravno pojasnilo: Skladno z Zakonom o zakonski zvezi in družinskim 
razmerjih sta se zakonca tekom trajanja zakonske zveze dolžna medsebojno 
preživljati in si nuditi medsebojno pomoč. To pomeni, da ima zakonec, ki 
nima sredstev za življenje, pa brez svoje krivde ni zaposlen in ne prejema 
dohodkov, pravico, da ga drugi zakonec preživlja, kolikor je to v njegovi moči. 
Če torej tekom trajanja zakonske zveze eden od zakoncev brez svoje krivde 
nima sredstev za preživljanje (torej iz svojih dohodkov ali premoženja ne 
more poravnati stroškov za življenje), ga je dolžan drugi zakonec preživljati, in 
sicer toliko, kot je to v njegovi moči. Pri določanju zmožnosti preživljanja se 
upoštevajo predvsem redni dohodki tistega zakonca, ki naj bi plačeval preživ
nino. Višino preživnine pa se odmeri glede na stroške, ki so nujno potrebni za 
primerno preživljanje (primernost se ocenjuje po povprečnih potrebah ljudi 
enakega položaja, izobrazbe,...). Ker je bistven element zakonske zveze dej
stvo, da mož in žena živita skupaj v življenjski skupnosti, vse zgoraj navedeno 
velja le v primeru, da med zakoncema obstoji življenjska skupnost.

Če življenjska skupnost med zakoncema preneha in če torej začneta živeti 
»ločeno«, formalno pa se ne razvežeta, potem se zakoncu ob prenehanju 
življenjske skupnosti lahko dodeli preživnina, in sicer enako, kot se mu jo do
deli pri razvezi zakonske zveze. Pri določanju višine preživnine se upoštevajo 
tudi vzroki, zaradi kateri je prišlo do prenehanja življenjske skupnosti. Zakon
cu preživnina ne pripada, čeprav so podani vsi zakonski pogoji za preživnino, 
če bi bila določitev preživnine nepravična glede na njegovo ravnanje in ve
denje do zakonca, ki naj bi dajal preživnino. Presojanje zahtevka za določitev 
preživnine, če pride do prenehanja življenjske skupnosti med zakoncema, 
se presoja enako, kot se presoja zahtevek za preživnino, če pride do razveze 
zakonske zveze. Zasleduje se predvsem stališče, da se socialne in gmotne 
razmere zakonca po razpadu življenjske skupnosti (ali razvezi zakonske zveze) 
ne smejo bistveno spremeniti.

Po sodni praksi pa preživljanja med zakoncema, ki živita ločeno (torej ne 
živita skupaj) in torej nista gospodarsko navezana drug na drugega, ni. Če 
zakonca ne živita skupaj, potem dolžnost preživljanja ne velja, razen če gre 
za zgoraj navedeni primer (ko torej zakonec takoj ob razpadu življenjske 
skupnosti izpolnjuje pogoje za dodelitev preživnine in ima zato enak položaj 
kot v primeru razveze zakonske zveze).

Ob razvezi zakonske zveze ima zakonec, ki brez svoje krivde nima sredstev 
za preživljanje pravico od drugega zakonca zahtevati preživnino. To lahko 
zahteva ob sami razvezi zakonske zveze in najkasneje 1 leto po razvezi 
zakonske zveze (vendar le v primeru, če so pogoji za preživljanje obstajali 
že v času razveze zakonske zveze in obstajajo tudi v trenutku, ko se zahteva 
dodelitev preživnine). Pravica do preživnine potem preneha, če zakonec 
pridobi premoženje ali dohodke, če sklene novo zakonsko zvezo ali če živi v 
zunajzakonski skupnosti.

Po sodni praksi velja, da ni preživljanja med zakoncema, ki že pred razvezo 
zakonske zveze nista živela skupaj in nista bila ekonomsko odvisna drug od 
drugega. Pri tem pa ni pomembno, zakaj je prišlo do prenehanja življenjske 
skupnosti.

V vašem primeru je torej že pred več kot 30 leti prišlo do prenehanja 
življenjske skupnosti med vami in vašim možem, vendar formalno med vama 
še vedno obstoja zakonska zveza (saj nista razvezana). Če so v trenutku pre
nehanja življenjske skupnosti obstajali pogoji za preživljanje, bi morali zah
tevek za preživljanje vložiti že takrat. V vsem tem času (obdobju 30 let) ste 
živeli samostojno in ekonomsko neodvisno od moža in torej niste živeli z njim 
v življenjski skupnosti. Glede na to, da z možem že pred formalno razvezo 
zakonske zveze nista živela skupaj, bi sodišče vaš zahtevek za preživnino, ki bi 
ga postavili v postopku razveze zakonske zveze, skoraj zagotovo zavrnilo, saj 
bi ugotovilo, da ste že pred razvezo živeli ekonomsko nedovisno od svojega 
moža. Z možem pa se seveda lahko dogovorite, da vam kljub temu plačuje 
preživnino. V takem primeru lahko med seboj skleneta določen dogovor, s 
katerim se mož zaveže, da vam bo plačeval preživnino. S takim dogovorom pa 
morata seveda soglašati oba.

VARSTVO: KOLIKO SO ZASEDENI NAŠI VRTCI IN 
KOLIKO OTROK BO OSTALO PRED VRATI?

Otroško varstvo predstavlja za veliko staršev eno izmed večjih skrbi, 
predvsem to seveda velja za tiste, komur na pomoč ne morejo prisko
čiti stari starši. Kljub temu, da varstvo otrok na domu nudijo številni, je 
še vedno najbolj cenjeno tisto, katerega nudijo vrtci in profesionalno 
usposobljen kader. Preverili smo, koliko otrok je letos ostalo pred vrati 
vrtcev oz. kolikim staršem vrtci niso mogli ustreči in sprejeti njihovega 
otroka v varstvo.

V občini Mokronog-Trebelno je zmanjkalo prostora za enega otroka. Od 
sedmih oddelkov jih je pet popolnoma zapolnjenih, v enem je prosto še eno 
mesto, v enem pa je, kot smo že omenili, za enega otroka zmanjkalo prostora. 
Skupno je za varstvo poskrbljeno za 126 otrok, od tega so jih po oddelkih

Kljub novemu vrtcu v Trebnjem, je za vse, žal, premalo prostora. Tudi na to smo opozarjali v Cajtngu!

sprejeli - v Jasli 1.13 otrok, Jasli II. 12 otrok, Mlajša skupina 19 otrok, Srednja 
skupina 21 otrok, Starejša skupina I. 20 otrok, Starejša skupina II. 22 otrok in 
Oddelek na Trebelnem 19 otrok. Ravno v slednjem je zmanjkalo prostora za 
enega otroka, medtem ko je eno prosto mesto ostalo v oddelku Jasli I.

V Šentrupertu so dobili 29 vlog, od tega sta bili dve nepopolni. Od pre
ostalih 27-tih otrok so jih 10 razporedili v prvo starostno obdobje, 10 pa v 
drugo. Dva otroka ne izpolnjujeta pogojev za vpis s 1.9.2013, eden je že dobil 
varstvo med počitnicami. Pred vrati so tako ostali le štirje otroci prvega staro
stnega obdobja, le-ti pa ne prihajajo iz občine Šentrupert, čigar otroci imajo 
sicer prednost pri sprejemu. Kar se tiče prostih mest, je v Šentrupertu prosto 
še eno, a v drugem starostnem razredu.

Tudi na Mirni je vrtec polno zaseden. »Imamo 7 skupin in 120 otrok. Pro
stih mest ni«, pove ravnateljica OŠ Mirna Anica Marinčič, ki razloži zadevo še 
podrobneje. »Komisija je zasedala 21. maja 2013 in takrat je na naš naslov 
prispelo 34 vlog. Sprejeli smo lahko 27 otrok, 7 pa jih je pristalo na čakalni 
listi. Do 15. avgusta se je stanje spremenilo. Nekaj staršev ni vrnilo podpisanih 
pogodb, nekaj pa je bilo izpisov zaradi selitev. Tako so sedaj potrebe staršev 
po predšolskem varstvu otrok v Občini Mirna pokrite, vsi otroci so oz. bodo 
vključeni v organizirano varstvo«.

V Trebnjem so letos, je sporočila Ksenija Pravne, prejeli 158 vlog, sprejeli 
pa so 127 otrok, od tega 101 v Trebnjem, 5 v Dobrniču in 11 na Hudejah. Na 
čakalnem seznamu je tako pristalo 26 otrok, (lm.gs)

ŠPOLARJEVA RANINA TUDI LETOS ŽE POTRGANA

(nadaljevanje z naslovnice)... Iz okoli 120 trt nabranega rizvanca bo letos zaradi 
suše nastalo »le« med 150 do 170 litrov vina, medtem ko ga je lani iz iste količi
ne trt nastalo 200 litrov. Lani je Špolar ranino potrgal 17. avgusta, letos pa se je 
zaradi slabega vremena vse skupaj malo oddaljilo. Najprej je bila trgatev v načrtu 
za sredo, 28. avgusta, torej 11 dni kasneje kot lani, a je bilo potrebno zaradi dežja 
vse skupaj prestaviti še za par dni. Za približno dva tedna pa se bo letos oddaljila 
tudi glavna trgatev, katero Spolar načrtuje konec septembra.

Ko je bila ranina »pod streho«, je družba sedla, se okrepčala z golažem, vampi 
in sladicami, seveda pa pri gostoljubnih Špolarjih ni smela manjkati niti žlahtna 
kapljica. Tako se je petkovo dopoldne pričelo kar najlepše - v vinski gorici, pod 
ravno prav toplim soncem, skupaj s prijatelji, v družbi dobrot. Naj bo takih dni 
kar čimveč. Za vse, katerim je to všeč... jJK)

Na sliki (na naslovnici): trgači Franc Špolar, Darko Anderlič, Milan Škufca, Veljko Sančanin, 
Roman Muhvič, Maruša Baš, Jože Baš, Gusti Gregorčič, Nada Špolar in Jože Golob.

ajtop, • Z varni že 15 let • Še veliko več novic (in arhiv) najdete na www.cajtnn.com!
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Špela Smuk
spela.smuk@interf1ash.si 

občinska svetnica

RAZBURJENJE ZARADI POSLEDIC 
SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA

Sodobna deponija je lahko biznis, ne strošek in 
breme okolju!

Na 20. seji OS sta bila na predlog župana in 
pripravljavca gradiva Komunale Trebnje, sprejeta 
elaborata o oblikovanju cene izvajanja javne 
službe oskrbe s pitno vodo in javne službe za od
vajanje in čiščenje komunalne in padavinske vode 
na območju Občine Trebnje.

Na seji OS se je predstavilo, da bo v gospo
dinjstvu pri porabi 10 m3 vode/mesec, cena višja 
za cca. 3 C. In že ti trije evri podražitve so pri 
nekaterih svetnikih vzbudili nestrinjanje, saj smo 
smatrali, da je 30% podražitev, pa tudi če je to 
3C - velika.

NIHČE pa ni svetnikom predstavil kaj bo podra
žitev pomenila za gospodarstvo in javne zavode. 
Nobenih primerjav s starimi in predlaganimi 
cenami!!! Zato sem že 15. avgusta naslovila dopis 
na Komunalo Trebnje, Občino in kolege svetnike.

Pri povprečnih porabah srednje velikih podjetij 
ali javnih zavodh sedanja podražitev pomeni do 
925% zvišanja cene omrežnin (to je neke vrste 
najemnina za sistem) oz od 6.000 do 10.000 C 
dodatnih stroškov na leto!!! S takšnimi potezami 
ogrožamo lokalno gospodarstvo, poslovanje javnih 
zavodov, posledično zaposlitve, kmetijstvo...

Nadalje v obrazložitvi zagotavljanja sredstev 
Komunala navaja, da so se ji stroški, zaradi prevze
ma upravljanja ČN Veliki Gaber, za oskrbo s pitno 
vodo povišali za 56 %, za odvajanje in čiščenje 
voda pa kar za 244%. Direktor Tomšič je sam na 
seji povedal, da je napak v sistemu veliko in da tak 
kanalizacijski sistem kot je v Velikem Gabru, sam 
sebe težko preživi.

Mi smo pravočasno opozarjali, kaj se bo zgodilo 
in žal se danes to dogaja! Cene napačnih odločitev 
v preteklosti ne morejo plačevati občani in 
gospodarstvo, ampak je treba iskati odgovornost 
pri ljudeh, ki so kljub opozorilom privedli k sedanji 
situaciji.

Razburjenje je povzročilo tudi sprejetje Kon
cepta ravnanja s komunalnimi odpadki. Predlaga
telj v gradivu ponovno ni navedel, da je bil sprejet 
sklep, da je potrebno seznaniti in pridobiti soglas
je lokalnih prebivalcev oz. da to ni bilo narejeno. 
Kot sem že v preteklosti zapisala, »je deponija 
Globoko s svojo strateško zelo ugodno lokacijo 
velik potencial in odlično izhodišče za razvoj in da 
je s sodobnimi tehnologijami in pristopi možno 
doseči, da deponija ne bi smela več predstavljati 
stroška in okoljske obremenitve, pač pa ravno 
obratno - prihodek in velik biznis! Seveda pa je 
prvi pogoj izgradnja nove dostopne ceste, ki bo 
popolnoma razbremenila okoliške prebivalce. Ti 
bi morali pri razvojni strategiji deponije aktivno 
sodelovati, odločitve pa morajo biti sprejete v 
popolnem konsenzu z njimi.«

Sama svojo funkcijo v OS jemljem resno in 
se trudim delati odgovorno ter temu posvečam 
veliko, moja družina bi rekla, da celo preveč časa. 
Bile so seje, na katere sem se pripravljala tudi po 
14 in več dni. Če le lahko, pred sejo z gradivom 
seznanim deležnike, ki se jih sklepi zadevajo in jih 
prosim za stališče ali se posvetujem s strokov
njaki za posamezno področje, vendar kakorkoli 
argumentiramo, se trudimo strokovno dopolniti 
ali spremeniti posamezne odločitve, le to le redko 
pade na plodna tla.

Želim si, da tako Občina kot Komunala upočasni 
korak in naredi tisto kar je prav - prisluhne 
krajanom in pričakujem, da bodo občinske službe 
v prihodnje celovitejše pripravile in predstavile 
gradivo, kot tudi, da bomo zmogli toliko volje, da 
posledice slabih odločitev odpravimo.

ALI PODPIRATE OBČANE KS RA
ČJE SELO PRI NJIHOVIH ZAHTE
VAH GLEDE DEPONIJE GLOBOKO?

V sredo, 4.9.2013, se je ob 16. uri v sejni 
sobi Občine Trebnje (na sliki) začel sestanek 
razočaranih občanov, ki živijo v bližini deponije 
Globoko (KS Račje Selo) in župana. Sestanka 
se je udeležil tudi direktor Komunale Trebnje 
Stanko Tomšič ter direktor občinske uprave 
mag. Janez Pirc.

• čistilna naprava
• ureditev ceste od Račjega Sela do gomile (pre

plastitev cestišča, pločnikov)
• sortirnica na deponiji
• odstranitev romskega tabora na deponiji
• ustavitev vseh dovozov odpadkov iz ostalih 

krajev Slovenije

Občani se tudi sprašujejo, če je kateri od ob
činskih svetnikov šel pogledati dejansko stanje na 
in okoli deponije Globoko (uničen potok, narava, 
razmetane smeti vse naokoli, na novo nastajajoči 
romski tabor v gozdu nad deponijo), predno je po
trdil novi sklep.

Razočaranju občanov je botrovalo dejstvo, da 
so že pred 10 leti predstavili svoje zahteve, vendar 
pa do danes ni s strani Občine Trebnje izpolnjene 
niti ene. Pravijo, da imajo sedaj tega dovolj in so 
pripravljeni tudi fizično zapreti dostop do deponije 
Globoko za vse odpadke iz drugih krajev Sloveni
je. Ravno tako pa jih je razburilo dejstvo, da jih ni 
nihče obvestil o nameravani spremembi sklepa 
glede dovoza odpadkov, kljub temu, da je bilo o 
obveščanju dogovorjeno in s sklepom potrjeno že 
leta 2010.

ZAHTEVE KRAJANOV, KI ŽIVIJO V BLIŽINI DEPO
NIJE GLOBOKO, SO:

• renta za KS oz. krajane ki živijo
• zahtevajo zmanjšanje nadomestila stavbnih 

zemljišč zaradi deponije Globoko, tovarne predela
ve odpadkov in romskega naselja Hudeje

ŽUPAN Z RAZVELJAVITVIJO SKLEPA IZIGRAL 
KRAJANE KS RAČJE SELO??

Leta 2010 so se krajani sestali z županom in ta
kratnim direktorjem Komunale Trebnje Štefanom 
Velečičem ter se dogovorili za sprotno obvešča
nje krajanov o dogajanju v povezavi z odlaganjem 
odpadkov na deponiji Globoko. Iz tega dogovora 
je bil potem potrjen tudi sklep na občinskem sve
tu, le-tega pa so svetniki 31. 7. 2013 razveljavili s 
sprejetjem novega sklepa, ki dovoljuje, da občina 
Šmartno pri Litiji in ostali, s katerimi bo občina 
Trebnje sklenila pogodbo, vozijo odpadke na de
ponijo Trebnje oz. da se prostor na deponiji lahko 
prodaja. (BZ: Povzeto ooTrebanc.net.)

Na www.trebanc.net lahko sodelujete tudi v anketi - torei: Ali podpi
rate občane KS Račie Selo pri njihovih zahtevah?

ZAPORE NA DOBU BO OGREVA
LA ENERGETIKA ŠENTRUPERT, 
NA RAZPISU DOBILI 700.000C

ŠENTRUPERT, 6. september 2013 - Javno 
podjetje Energetika Šentrupert bo s toploto 
iz lesne biomase ogrevalo zapore na Dobu. 
Pogodba s konzorcijem Biomasa za izgradnjo 
sistema daljinskega ogrevanja na lesno bio
maso je podpisana, poskusno obratovanje 
naj bi se začelo konec januarja ali v začetku 
februarja prihodnje leto.

šitev ogrevanja za uporabnike, hkrati pa bo lesna 
biomasa omogočila vzpostavitev zadruge lokalnih 
lastnikov gozdov in njihovo vključitev kot dobavi
teljev celuloznega in odpadnega lesa, primerne
ga za predelavo v energent.

»Projekt za občino pomeni prvi kamenček v 
mozaiku do uspešne samooskrbe leta 2020, kar 
smo si zadali v naši viziji in strategiji. Je projekt, ki 
bo sčasoma generiral tudi zaposlitve v lokalnem 
okolju. Je projekt, ki bo poskušal uresničiti držav
no strategijo Les je lep. Mi smo jo vzeli za svojo in 
jo bomo tudi uresničiti,« pravi zakoniti zastopnik 
Energetike Šentrupert Uroš Piki.

Sistem daljinskega ogrevanja na lesno biomaso 
na območju zapora Dob je zasnovan kot tehnično 
moderen objekt, ki skladno z vizijo Občine Šen
trupert zasleduje učinkovito in predvsem okolju 
prijazno energetsko samooskrbo. Kotlovnica bo 
poleg zagotavljanja zanesljivega in čistega vira 
ogrevanja ponudila tudi cenovno ugodnejšo re-

Direktor podjetja Biomasa Rok Suhodolnik pa 
dodaja: »Specifika projekta bo sigurno sam do
stop do gradbišča, drugače pa ne vidimo hudih 
posebnosti. Župan je pred podpisom pogodbe 
predstavil serijo uspešnih projektov občine Šen
trupert in moram priznati, da smo zelo veseli, da 
nadaljujemo to kolekcijo dobrih projektov, ker 

smatramo, da bo za občino ne samo krat
koročni projekt, ki ga bodo izvedli, ampak 
tudi dolgoročni, saj bo to sigurno generira- 
lo nove zaposlitve.«

Podjetje Energetika Šentrupert je na 
razpisu DOLB 3 pridobilo dobrih 700 tisoč 
evrov (delež Evropske unije je 85 odstotkov 
in delež Republike Slovenije 15 odstotkov), 
naložba pa je ocenjena na nekaj več kot 1,4 
milijona evrov. V konzorciju poleg podjetja 
Biomasa sodelujeta še podjetji Kolektor Si- 
nabit in Malkom Novo mesto, (pki
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GALAKSIJA
restavracija-H-bovvling-B-kavarna-H-slaščičarna-H-hotel

Galaksija Trebnje d.o.o. I Podjetniška ulica 13, SI-8210 Trebnje

Restavracija: 07 30 45 934 I Bovvling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po 14 uri)
Recepcija: 07 30 45 933 I Fax: 07 30 45 932 I info@galaksijatrebnje.si I www.galaksijatrebnje.si

Pomladno poletna akakL
1 ura bovvlinga + pizza = M ^
2 uri bovvlinga + pizza = 20€ ^

H ura bovvlinga t 
e: samo 8 EUR ,

Jih e Tit Jih e Tli JVt 6

v -____X.

\ - SJJOH do )0 09.101)!

Delovni ia$ bowlinga: pon - tet: od lih do 24h, pet in sob: od lih do 03h. ned: od Uh do 24h

Pripravljamo pogostitve
za poroke, maturantske plese, 
rojstnodnevne zabave, 
družabne dogodke, obhajila, 
birme, krst, poslovne dogodke.

* rojstnodnevna 
zabava za 
otroke (paket)

-1,$ ure bovvlinga
- pizze ali ribje palčke s pomfrijem
- torta za slavljenca, ki se postreZe 

po končanem bovvlingu
- pijača (juice, jabolčni sok in cola) 

v času zabave v neomejeni količini
- trajanje zabave: 2 uri

CEHA PAKETA: 120€
Cena velja za skupino do 10 otrok.
Za vsakega nadaljnjega je doplaiilo I2C.

* torte...
izdelujemo torte po naročilu 
za različne priložnosti...

* hrana _.

* slaščice...

- malice
- nedeljskd kosila (več vrst kosil) 

jedi po naročilu

- tortice različnih okusov ir
- pravi kremni sladoledi različnih 

okusov (dobrote iz domače slaščičarne)

* prenočišča...
- 28 večposteljnih sob



Jože Povšič
joze.povsic@amis.net

Univ. dipl. organizator, inženir 
strojništva, ekolog

MODROST STAREJŠEGA SOSEDA

Pred dnevi sem se v enem od trebanjskih lokalov po
govarjal s starejšim občanom, preprostim razumnikom, ki 
bistro razmišlja in spremlja dogajanja v naši občini. Ima že 
preko 80 let, je veren in med drugo svetovno vojno je bil za
radi neumnosti slovenske bratomorne vojne skoraj ob glavo.

Pa mi gospod zaskrbljeno in zgovorno pove: "Jože, kaj pa 
se sploh dogaja v tej naši čudaški občini Trebnje? Moji starši 
in življenje meje naučilo, da imamo poštene in sposobne 
Občinarje, da imamo poštenega in sposobnega župana, ki 
zna delati z našim imetjem bolj kot s svojim, da ve kaj je 
odgovornost, da ve kako se skrbno dela z našim denarjem.
Da zna okoli sebe zbrati ljudi, ki nekaj vedo, ki so sposobni 
furati občino. Naš denarje naš, ni njihov, ljudje smo ga jim 
dali v skrb, zato dobivajo plače. Zdaj pa takole, same slabe 
novice, zadnji dve leti nepretrgoma, po vseh časopisih, 
televizijah in na radiu. Tam, kjer bi pa moralo biti največ 
napisanega, v občinskem Glasilu občanov, pa ničesar! Tale 
obsojen župan Kastelic, obsojen ne vem kolikokrat že za 
kazniva dejanja na funkciji župana, pa koruptiven! Povrhu 
pa še neolikan, neodgovoren, dela se butastega, ali je res 
butast. Res nima čuta, da bi takoj, takoj, "preč" odstopil in 
se ljudem opravičil. Nekoč v stari Jugoslaviji (med obema 
vojnama, op.p.) so župani za svoje napake odgovarjali s 
svojim premoženjem. Zato je župan moral biti sposoben in 
pošten, moral je imeti tudi nekaj pod palcem, premoženje 
ali denar, da je s tem jamčil svojim volivcem za slučajne 
napake. Ampak takih bedarij takrat župani niso delali, ker so 
ljudje volili le sposobne, tudi kazen je bila prehuda I Bili so 
ugledni ljudje, sposobni in pošteni! Te današnje "šlape" pa 
nič, še sram jih ni pred ljudmi!"

Gospoda sem pozorno poslušal in zaradi njegovih bistrih 
in jasnih misli ostal skoraj brez besed. Alojzij Kastelic že dve 
leti negativno odmeva po celotni Sloveniji. Nedavno je bil 
spet ponovno obsojen za podobna kazniva dejanja, ki jih 
je storil na funkciji župana. (Ne)odgovorne osebe sedanje 
trebanjske politične opcije (Pepelnak (SDS), Prpar, Korbar 
(SLS), Pavlin (NSi)), ki s tajno politično pogodbo podpirajo 
pravnomočno obsojenega in skorumpiranega Kastelica, pa 
enostavno nimajo nobenega resnega domačega kandidata 
za prihodnje volitve za župana občine Trebnje, ki bodo 
jeseni prihodnje leto. Imajo sicer kandidate na papirju, ki o 
sebi mislijo vse "oh in sploh", toda v očeh ljudi, trebanjskih 
volivcev, nimajo skoraj nobene podpore. Številne ankete do 
sedaj vse to dokazujejo. Kratkovidnost, egoizem, požre
šnost, "žlehtnoba" in ljubosumnost posameznikov do bolj 
sposobnih od sebe, so naredili svoje! Vse tiste ljudi, ki so bili 
razumni, sposobni, strokovni in zagnani, so zaradi lastnega 
egoizma ljubosumno izločali iz igre. Na koncu pa so ostali 
sami, politično bosi in goli! Znotraj posameznih političnih 
strank pa se še dodatno grizejo in tolčejo med seboj, čeprav 
to njihovo početje običajno ne pride v širšo javnost! Njihov 
cilj (kot posameznika) je le ta, da bi se sami povzpeli na neko 
občinsko funkcijo, čeprav vedo, da ji niso kos ne moralno, 
ne etično, ne strokovno in ne organizacijsko. Vse te napake 
delajo na veselje druge politične opcije, ki pa do obsojenega 
in skorumpiranega Kastelica kaže povsem drugačno držo.

Trebanjska občinska blagajna je skoraj prazna. Kastelic 
je pridelal za pet milijonov evrov dolgov. Torej, Kasteličeva 
občinska blagajna ni samo prazna, ima še dolgove za nazaj. 
Najemanje kreditov pri bankah ni težko! Težko pa je kredit 
vrniti z obrestmi vred. Še težje je dobiti nepovratna sred
stva, za kar pa Kastelic skoraj ni dojemljiv, nekateri župani v 
naši soseščini pa zelo upešni!

Letos so v Ljubljani izvedli vseslovensko anketo "Ali bi 
morali taki pravnomočno obsojeni funkcionarji odstopiti?" 
Preko 80 odstotkov vprašanih je odgovorilo, da bi morali 
odstopiti: takoj! Če analogno anketo prenesemo v trebanjski 
prostor, vidimo, da velika večina ljudi ne podpira obsojenih 
in skorumpiranih ljudi na javnih funkcijah. Edino logično in 
prav!

SKROMEN OBISK DOBRO
DELNE PRIREDITVE, KJER SO 
ZBIRALI SREDSTVA ZA NAKUP 
ŠOLSKIH POTREBŠČIN

MIRNA, 1. september 2013 - Zadnjo av
gustovsko soboto je društvo Partizan na 
trim stezi Mirna-Gorenja vas pripravilo 
dobrodelno prireditev Trim podarim. 
Odziv je bil skromen, a organizatorji ne 
mečejo puške v koruzo.

»Porajajo se mešani občutki. Slabi občutki 
so glede obiska. Splet okoliščin je bil tak - ko
nec poletja, pred šolo, neugoden, ki je terjal

NATAŠI IN TAMARA TUDI LE
TOS PRIPEŠAČILE DO KRKA, 
DRUGO LETO NOV IZZIV, CILJ 
ŠE NI DOLOČEN

V začetku avgusta letos smo na Cajtng. 
com pisali o podvigu dveh Nataš in 
Tamare (dogodek smo omenili tudi v 
tiskani izdaji), ki so se lani prvič, letos 
pa drugič, spoprijele z izzivom - peš 
prepešačiti do Krka. Tudi letos so namreč 
krenile na pot in na cilj tudi prišle. Utru
jene, a z visoko dvignjeno glavo.

»Štartali smo spet z Repč, v bistvu je štart 
vedno pri nas, nato pa nas je pot 
vodila mimo Vrhtrebnjega in Do
brniča v Žužemberk, čez Stavčo 
vas, nato pa se je nadaljevala ena
ko kot lansko leto. Ta pot je bila 
malo lažja, predvsem pa prijaznej
ša ... Motilo nas je edino to, da je 
ves čas deževalo. V Laščah smo se 
ustavile na kosilu, tam smo tudi 
malo 'povedrile', ker je res lilo kot 
iz škafa. Ker ni kazalo, da bo kaj 
bolje, smo kar krenile naprej proti 
Kočevju«, je uvodni del poti opisa
la Nataša Slapšak, nato pa omeni
la prvi svetlejši trenutek . »Ko smo 
se odpravile iz Kočevja naprej, je 
po kakšnem kilometru za nami 
ustavil avto, lastnik gostilne nam je pripeljal 
liter medičke. Ker je bila steklenica pretežka 
za nositi s seboj, je ostala v Kočevju«, je še 
skozi smeh povedala Slapšakova ...

»Drugi dan je pot potekala po povsem isti 
trasi, kot lani. Tudi nič kaj posebnega se ni 
zgodilo na poti, vse je bilo lepo, deževalo ni, 
še več - deževen dan se je spremenil v re
snično lepo poletno sonce. Kondicija nam ni 
delala preglavic, postanke smo delale šele

ta davek. Pričakovali smo več, posledično je 
bilo tudi zbranega denarja manj. Ampak po 
drugi strani smo pa dobili neke izkušnje na 
tem področju, ki jih bomo izkoristili tudi na
prej," pravi predsednik Društva za šport, kul
turo in turizem Partizan Mirna Igor Kašič.

Projekt »Trim steza Mirna-Gorenja vas« 
je del NIP 2012 -1. faza in je delno sofinan
ciran iz sredstev LEADER, 4. osi, Evropskega 
kmetijskega sklada za razvoj podeželja (EK- 
SRP). Organ upravljanja programa razvoja 
podeželja Republike Slovenije za obdobje 
2007-2013 je Ministrstvo za kmetijstvo in 

okolje. Včeraj je progo 
najhitreje pretekel Borut 
Zupančič (26:26,28), re
kord steze pa je ostal v 
nogah 13-letne Karin Go- 
šek (23:09,78).

S tekom po šest kilo
metrov dolgi trim stezi je 
društvo zbralo 100 evrov, 
ki sojih predali Leo klubu 
Trebnje, ki bo pomagal pri 
nakupu šolskih potreb
ščin tistim otrokom, ki ta
kšno pomoč potrebujejo. 
Ček je predsednik društva 
Partizan Igor Kašič predal 

predsedniku Leo kluba Treb
nje Mateju Kocjanu po večerni delavnici Tine 
Jeromen z naslovom Zmanjševanje stresa s 
športom in tehnike sproščanja, (pk)

na vsakih lOkm, ugotovile pa smo tudi, da 
hrib do Delnic, ki se tako zelo vleče, že če se 
voziš v avtu, sploh ni težak«, drugi dan opiše 
Nataša Slapšak.

Tudi tretji dan je naše pohodnice grelo to
plo sonce, a zjutraj le ni bilo tako nedolžno. 
»Še sedaj me zazebe, ko se spomnim jutra. 
Mrzlo je bilo kot hudič zjutraj v Delnicah, 
mislim, da je bilo kakšnih 8 stopinj«, pojasni 
naša sogovornica in nadaljuje: »Ta pot se je 
še najbolj razlikovala od lanske. Tokrat smo 
šle čez Jelenje. Pot je lažja, a zato tudi za cca 
4km daljša. Po hitrih izračunih smo zadnji 
dan prepešačile cca 50 km, vsega skupaj pa 
je naneslo cca 130 km. Na cilj smo prišle v 
večernih urah, šele nekaj po 21. uri. Relativ

no pozno, a je bilo kljub naporu vseeno vese
lo. Cilj je bil dosežen, razdalja premagana«.

Nekih težav na poti očitno ni bilo. Tudi 
žuljev niste omenili. »Seveda so se pojavili 
manjši, a ne omembe vredni žulji. Mene je 
zadnji dan začelo boleti koleno, zato smo 
tudi kasneje prišle na cilj. Koleno zaviješ v 
majico z dolgimi rokavi, vanjo zaviješ led, pa 
nekako gre. V dolino s pomočjo sotrpink ho
diš v rikverc in gre«, pojasni Tamara Bizjak iz 
Rakovnika pri Šentrupertu in doda, da za tak

Kljub dežju so bile (z leve) Nataša Sokač, Tamara Bizjak in Nataša Slapšak na 
štartu dobre volje.
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podvig definitivno ne smeš bit mehkužen, ampak 
predvsem vztrajen. »Lahko si še tako dobro kon
dicijsko pripravljen, pa se lahko zgodi kaj nepred
vidljivega«, zaključi.

Predzadnje vprašanje - kako bi 
na hitro primerjali letošnjo in lansko 
preizkušnjo? »Letos bistveno lažje, 
pot ti ni nova, veš, kaj naj pričaku
ješ, bolje smo bile kondicijsko in 
psihično pripravljene. Kot zanalašč 
so se nam letos ob poti dogajali tudi 
sami lepi dogodki. Nismo omenile 
kavice, katero je za nami pripeljal' 
Natašin mož, skratka, vsaka malen
kost nam je zelo veliko pomenila, 
super je bilo«, pojasni Slapšakova, 
ki je bila na Krku tudi gostiteljica 
treh pohodnic.

In zadnje vprašanje - drugo leto 
spet? »Ja, naslednje leto gotovo spet 
kam pobegnemo za 3-4 dni, izziva še 

ni, bo pa spet kaj v smislu - preizkušanje samega 
sebe«, je za konec povedala Nataša Slapšak.

Vse čestitke, Nataša Slapšak, Tamara Bizjak in 
Nataša Sokač. Damice, ste pa carice! (lmi

LE ŠE DO 15. SEPTEMBRA 2013 
LAHKO NAROČITE IZGRADNJO 
PRIKLJUČKA ZA OPTIČNO 
OMREŽJE PO NIŽJI CENI

Eno izmed pogostejših vprašanj v zadnjem 
času je tudi - kdaj bo končno možen priklop na 
optično omrežje. Družba GVO namreč - po na
ročilu Občine Mokronog-Trebelno, ki je nosilec 
projekta - pospešeno dela na izgradnji širokopa
sovnega omrežja po sedmih dolenjskih občinah 
(med katerimi so tudi naše -Trebnje, Mirna, Šen
trupert in Mokronog-Trebelno), še vedno pa se 
čaka na - piko na i. Priklop!

Da bi kar čim konkretneje odgovorili bralcem 
na njihovo vprašanje, smo se obrnili na GVO, 
pri čemer pa smo povsem slučajno izvedeli, da 
je možno ob naročilu izgradnje priključka do 15. 
septembra 2013 celo privarčevati. Po tem datu
mu bo namreč priklop dražji.

»Občani lahko izgradnjo naročniškega priključ
ka naročijo prek obrazca, ki je objavljen na sple
tni strani GVO, v poglavju »Kaj ponujamo > OŠO 
za občane«. Izpolnjen obrazec nato dostavijo na 
GVO prek elektronske pošte, navadne pošte ali 
po telefaksu (prek kontaktov, ki so objavljeni na 
citirani spletni strani)«, uvodoma pove Matej 
Kušar iz GVO-ja, nato pa nadaljuje: »Postopek 
gradnje naročniških priključkov je sicer takšen, da 
GVO svoje gradbene in montažne ekipe organizira 
prioritetno na tistih območjih, kjer je interesa za 
priključitev na omrežje več (kjer prejmemo večje 
število naročil), a hkrati tako, da je potrebnih čim 
manj premikov gradbene mehanizacije. Za takšen

pristop smo se odločili z namenom, da lahko ob
čanom v začetni fazi ponudimo čim bolj ugodno 
ceno izgradnje priključka, saj bi realen strošek ob 
drugačni organiziranosti precej presegel trenutni 
strošek, ki za občane znaša 160 EUR + DDV«

S tako ceno smo seznanjeni več ali manj vsi, ki 
nestrpno pričakujemo priklop na optično omrež
je, toda čez slab mesec bi lahko bili neprijetno 
presenečeni ... »Želimo opozoriti, da posebna 
cena izgradnje priključka velja le za naročila, kijih 
bomo prejeli najkasneje do 15. septembra 2013. 
Po tem datumu bo cena prilagojena tako, da bo 
pokrivala celotne stroške izgradnje priključka, 
zato vsem zainteresiranim občanom svetujemo, 
da naročila čim prej oddajo, četudi se morda 
takoj še ne bodo odločili za naročilo storitev na 
omrežju. V kolikor se bodo za izgradnjo priključka 
odločili do 15. septembra, bo cena izgradnje tega 
priključka torej nižja, hkrati pa bodo imeli optični 
kabel že pripravljen v omarici na objektu, kar po
meni, da bodo v prihodnosti lahko hitro priključe
ni na omrežje, kadarkoli se bodo za to odločili«, 
še doda Kušar.

Po tem, ko je naročniški priključek zgrajen, 
lahko storitve občani naročijo pri kateremkoli 
ponudniku širokopasovnih storitev, ki je s svo
jo ponudbo prisoten na tem omrežju. Trenutno 
na odprtem širokopasovnem omrežju v občinah 
Mokronog-Trebelno, Mirna Peč, Trebnje, Mirna, 
Šentrupert in Žužemberk, zaključi Matej Kušar, 
storitve ponujata dva ponudnika storitev, in sicer 
Amis d.o.o. in Telekom Slovenije.

Celoten postopek naročila je sicer opisan na 
spletni strani družbe GVO. uk)

(MUS6gflBBEH|5TB0Ju
www.gradbenistvo-omes.net

STROJNI OMETI 
STROJNI TLAKI mini 

VSE VRSTE FASAD
- VSA GRADBENA DEU
- VODOINŠTAUTERSTVO
- ADAPTACIJE

INDUSTRIJSKI TLAKI
ZVOČNE IN TOPLOTNE IZOLACIJE]
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OPTIKA

s°Sča\a
Popust na sončna očala pri plačilu z gotovino. 

Popusti različnih akcij se ne seštevajo.
Akcija traja od 1.7.2013 do 30. 9. 2013oziroma do 

razprodaje zalog.

f Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher 
PE Novo mesto PE Brežice

Kettejev drevored 32 Pleteršnikova 1 

8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-19 
sob 9-13 sob 9-13

^ I Novo mesto 070 660 650 

Brežice 070 660 660
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Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan sp, Pleteršnikova 1, 8250 Brežice
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Gregor Kaplan
gkaplan.tr@gmail.com

Diplomirani politolog, 
občinski svetnik

ZAČNI MISLITI ALI PA SE NAUČI MUKATI, 
DA TE BODO LAŽJE MOLZLI!

Življenje na kredit je končano! Račun bo 
plačala navadna raja. Kaj sploh lahko, kaj rabi 
naša prihodnost, kaj rabimo mi in naši otroci? 
Denarja ni več, ne pri državi, občini, ne pri 
občanih. Iz tega se da sklepati, da bomo v nekaj 
letih stopili krepko nazaj, morda celo v čas 
blagovne menjave. Do prvih znanilk sprememb 
bo ključno - preživeti in za to bomo potrebovali 
hrano in vsaj kakšno delo za ljudi.

Če hočeš pridelat hrano, rabiš energijo in 
vodo (o možnostih za to sem zapisal v Ener
gijskem muholovu, I. del), zemlje in travnikov 
pa imamo v občini dovolj. V naši neposredni 
bližini imamo približno 12.000 glav živine, torej 
toliko, kot ljudi. Od tega je cca. 6.000 govedi, 
če zaokrožim - na dva občana ena kravica. 
Živinoreja in mlekarstvo držita občino pokonci 
na področju kmetijstva. Do 2015 ne bo hudega, 
takrat pa se zna začeti pogrom - padejo mlečne 
kvote. Mnoge države, kamor sedaj izvažamo 
visoko kakovostno slovensko mleko, so že v fazi 
izvajanja strategije samooskrbe in za slovensko 
mleko tam več ne bo prostora (npr. Italija!). Re
ševanje problema bo leta 2015, ko bo ta udaril 
z vso silo, prepozno. Rešitev zato potrebujemo 
prej!

Toda - kaj pa jaz kot mestno tele sploh vem 
o tem, še krave nisem nikoli pomolzel. No, v 1. 
razredu (takrat še osemletke) smo se učili, da 
samo krava daje mleko in tele ga pije. Morda se 
lahko razume tudi na tak način - da razložim ...

Sedaj, ko je »padla« Ljubljanska mlekar
na, sta ostali vsaj še dve manjši (še slovenski 
mlekarni) s kapaciteto, ki je za silo dovolj velika, 
da slovensko mleko od slovenskih kmetov 
odkupijo in položijo na naše police. Sedaj je 
baje tam že veliko mleka, vrag si ga vedi, od 
kje in kakšno je. Edino, kar ne vem, je to - zakaj 
se uničuje slovenske proizvajalce mleka? Ti 
pridelajo izredno kakovostno blago, za odlične 
sire, skute, namaze, jogurte ... Kdo si želi tega 
našega bogastva? Kaj delajo vsa združenja, 
zbornice, kvazi kmetijske zadruge? Boste spet 
2015 začeli »gonit« neko svojo zgodbo, ko bo le 
še pogrebščina za naše mlekarje in kmete, ki se 
živijo od mlekarstva in reje pitancev? Boste še 
dušili vaško sirarstvo, ki se je vendarle ponekod 
iztrgalo izpod nadzora takoimenovanih - prija
teljev kmetijstva in sedaj delajo vrhunski sir, ki 
ga Slovenci, še raje pa tujci, ki k nam zatavajo, 
odnesejo s seboj v kolutih.

Morda pa mora naše mlekarstvo (in z njim še 
kmetijstvo) crknit preprosto zato, da boste še 
bolj molzli nas - mestna teleta, ki bomo drago 
preplačevali slabo uvoženo robo, ker je morda 
nekdo zaslužil s preprodajo mlekarn, ker je 
nekdo bdel, da se ne bi dobri slovenski sir kosal 
s francoskim, nizozemskim ali švicarskim, ker 
nekdo pobira mastno smetano od vrhunskega 
slovenskega mleka...

Očitno pa se bodo morali proizvajalci - kme
tje in mestna teleta, zediniti, da je slovenska 
hrana (še zlasti pa to velja za občino Trebnje) 
tista, ki jo je treba spraviti na jedilnik. Najprej 
v zavode (OŠ, Vrtec in DSO), nato v kako pravo 
mestno zadružno kuhinjo, ki bo pridelke spravi
la na krožnik, pa še kakih 5 zaposlila. Z domačo 
hrano je potrebno oskrbet tudi vse gostince

(nekateri gostinci to že počno in čestitke jim za 
to potezo), vmes pa seveda še in še delati na 
promociji. In seveda nisem pozabil na vinarje, 
tudi vino je hrana, le po pameti ga je treba 
srknit.

Zdaj smo pa spet tam - kako vse to narediti, 
izpeljati? ZADRUGA! Da, prav ste slišali. Zadru
ga, in to taka, ki bo delala za ljudi in za proizva
jalca, tistega kmeta, ki gara na njivi, v štali ali 
rastlinjaku (prav le-te bi lahko izdelala nekoč 
naša Trimo in Akripol - a za tako razmišljanje 
in rešitev težav sedaj najbrž nimajo časa, da 
bi v teh idejah videli priložnost za rešit firmo. 
Morda potem, ko bo lastnik bolj znan!) Da se 
vrnem nazaj na zadrugo. Zadruga pač še zdaleč 
ni trgovina, ni najboljši sosed ali nizko-cenovna 
trgovina z »žnj kakovostjo« izdelkov. Zadruga 
je tista, ki skrbi, da sta oba, proizvajalec in po
trošnik, zadovoljna, stroški in dobiček zadruge 
pa zadostujejo za njeno preživetje in plače 
zaposlenih ter redno plačevanje vsem dobavi
teljem. Zadruga enako obravnava skromnega 
nekaj arovskega vrtičkarja, kot tudi pridelovalca 
mleka, ki dnevno proizvede nekaj hektolitrov. 
Kot kaže, pa bomo 2015 vsi preklinjali nekoga 
in vsi postali teleta. Jaz še naprej mestno, ki 
me bodo molzli še bolj. Žalostna zgodba pa bo 
tudi za tiste na vasi, ki bodo »pripravljeni za v 
klavnico« slovenskega kmetijstva oz. mlečne 
proizvodnje, le s to razliko, da bodo morda lah
ko, ali pa tudi ne, pridelali hrano vsaj za sebe 
in njihovo družino. Še enkrat - takrat jokati bo 
prepozno!

Bi jedli lokalno hrano? Bi svoj pridelek, pa 
čeprav z vrta, prodali še nerojeni zadrugi? Bi 
se morda kot iskalec zaposlitve preizkusili v 
kmetijstvu še nerojene zadruge? Ste vedeli, da 
ko kupite prestižni »italijanski beli sir« obstaja 
velika verjetnost, da je le-ta narejen prav iz 
našega vrhunskega belega zlata - mleka, ki 
so ga morda pridelali prav trebanjski kmetje?
Le zakaj pri nas nimamo podobnega izdelka, 
pod imenom recimo: Trebanjc, Temen'čan, ali 
pa blagovne znamke npr: 15. poldnevnik? Bi 
morda dolgoletni »promotorji in prijatelji« tre
banjskega kmeta morali kak evro zmanjšati svoj 
dobiček in delati v korist proizvajalca - kmeta? 
Da, morali bi, a je lakomnost za evri prevelika, 
da bi se odpovedali slehernemu.

Nahraniti ljudstvo (in jim dati delo) bo v 
prihodnje ključ preživetja in obstoja. Pa ne 
samo občine Trebnje, pač pa tudi nacije. In če 
kdo bulji v ta članek kot tele v nova vrata, ne bo 
veliko pomoči, lahko pa se kak vlečni vol vpreže 
in povleče nov zadružni voz v naši občini, ki 
sedaj že skoraj dobri dve desetletji cepeta na 
egoistično-kapitalistični platformi in je podoben 
prestižni limuzini za izbrance. Navadni smrtniki 
oz. mestna teleta in dobrohotno ter delovno 
podeželje, ki pridelajo hrano, pa smo pač le 
obrobni statisti, katerih vloga bo spremenjena 
v molznice in hrano kapitala.

Če si se odločil(a), da te molzejo, se nauči 
še mukati - MUUU, v nasprotnem primeru pa 
predlagam iskanje in udejanjanje predlaganih 
skupnih rešitev, ki temeljijo na zdravi kmečki 
pameti. Naj končam - če te od tega članka 
ni zabolela glava, se pač primi za vime (beri: 
denarnico)!

V TREBNJEM NADALJUJEJO S TEMAT
SKIMI MEDITACIJAMI, TEČAJ JOGE 
ŠTARTAL ŽE 10. SEPTEMBRA

Že lansko leto se je bilo v Trebnjem možno udeležiti 
dogodkov duhovne vsebine, ko so tovrstni dogodki 
oz. meditacije potekale na Obrtni zbornici, letos pa 
je vodja delavnic Romana Kos vse skupaj nadgra
dila.

»Moja želja ves čas je bila, da bi imeli svoj prostor, 
namenjen samo tem dogodkom, hkrati pa sem želela 
imeti energetsko podprt prostor, saj je tako veliko lažje 
delati in občutiti v polnosti to, kar delamo. Začeli smo z 
meditacijami na Obrtni zbornici, za začetek je bil prostor

seveda več kot dober. Sedaj pa se bomo preselili v TC 
Spar, v prostore nekdanje trgovine Cefizelj«, je uvodo
ma povedala vodja meditacij Romana Kos in nadaljevala: 
»Prostor počasi opremljamo in mu dajemo tisto, da bo 
vsem nam služil z namenom, da se bomo v njem počutili 
domače, našli trenutke zase, se poglobili vase, srečali s 
prijatelji in vsaj za trenutek pozabili na to, da živimo v 
vedno bolj kaotičnem okolju. Moramo se tudi zavedati, 
da ravno to kaotično okolje žal soustvarjamo tudi sami, 
zato se moramo vsak dan znova truditi, da najdemo mir 
najprej v sebi, nato pa ga širimo navzven. Bodimo luč 
sebi in drugim«.

OD KOD IN ZAKAJ AVALON?

»V studiu Avalon, ki sem ga poimenovala po mojih 
tako ljubih legendah o kralju Arthurju, čarovniku Merli- 
nu, tistem Avalonu, kjer se je manifestiralo vse, za kar so 
se odločili v srcu ...vedeli so, da kar ustvarjajo naše misli, 
se manifestira v realnosti...,«, pojasni o izvoru imena stu
dia Kosova in doda, »skratka, v našem in seveda vašem 
studiu bomo imeli redne tematske meditacije, kakršne 
že poznate«.

Torki in četrtki bodo rezervirani za vadbo joge, ki se zač
ne že 10. 9. 2013. Joga je za vse, ki želite poleg notranjega 
miru narediti še kaj za svoje telo. Odvijale se bodo tudi ra
zne delavnice - tečaji reikija, podporne skupine za samopo
moč, kjer bodo delili izkušnje in spodbujali drug drugega 
(razne odvisnosti, depresije, bolezni, ki nas tako ali drugače 
zaznamujejo). Vse bo seveda podprto z meditacijo, gongi 
in seveda tudi z individualnimi terapijami, pomoči pri ža
lovanju in medijstvo, skratka, tematike, ki ste jih pogrešali 
in bodo nekaj novega, ne samo v Trebnjem, temveč tudi 
širši okolici!

JOGA 10. SEPTEMBRA, OSTALO (IN URADNA OTVO
RITEV) 21. SEPTEMBRA. POHITITE S PRIJAVAMI!

Romana Kos vas vljudno vabi na začetne vadbe joge, kjer 
boste ob vpisu v redne vadbe dobili tudi privlačno darilo. 
Vsi ostali pa ste vabljeni 21.9. od 17. ure naprej, ko se bodo 
uradno odprla vrata Avalona (TC Spar, nekdanja trgovina 
Cefizelj), kjer bomo nazdravili otvoritvi in se ob 19. uri tudi 
prepustili nežni meditaciji za sproščanje našega telesa.

Za vse informacije pokličite Romano Kos na 041636 648 
ali ji pišite na avalonromy@gmail.com. Za obsežnejše in
formacije je na voljo tudi spletna stran www.meditacije- 
izavalona.si. (BZ)



ROMSKA PROBLEMATIKA V KS 
RAČJE SELO VELIKO HUJŠA, KOT 
JE VIDETI V JAVNOSTI

prav v nobenem primeru) ščiti tiste, ki jo kršijo, 
medtem ko pošteni ljudje - tudi za ceno svojega 
varstva - ne smejo ukrepati zoper kršitelje.

SMO RES ENAKOPRAVNI?

V gasilskem domu na Račjem selu je v petek, 
30. avgusta 2013, s pričetkom ob 20. uri, 
potekal zbor krajanov KS Račje selo. Na dnev
nem redu je bila, če izpustimo točko razno, le 
ena točka - romska problematika.

Ker je bil predsednik KS Račje selo Darko Pe- 
kolj, kot je dejal, čedalje pogosteje deležen kli
cev krajanov glede romske problematike, na vsa 
vprašanja pa ni znal odgovoriti, se je odločil, da 
k reševanju tega problema pristopijo širše. K so
delovanju oz. dialogu o zelo pereči problematiki 
je pozval Občino Trebnje (odzval se je podžupan 
Silvester Prpar),_Policijo Trebnje (na zbor KS sta 
prišla komandir Željko Hvalec in vodja policijskega 
okoliša Dejan Kavšek) in Center za Socialno delo 
(udeležili sta se direktorica Tina Plazar in strokov
na delavka Mateja Kozlevčar).

Pred časom smo pisali o streljanju v romskem 
naselju (in tudi o prestreljenih tablah), a ta pro
blem seveda še zdaleč ni edini. Krajani KS, na 
zboru se jih je zbralo blizu 50, so povedali tudi, 
da se Romi z motorji vozijo po njihovih kmetijskih 
zemljiščih oz. obdelovalnih površinah, na veli
ko kradejo poljščine z njihovih vrtov (tega ni za 
kg ali dva, temveč nakradejo po 100, 200 in več 
kg), da se vozijo z neizpravnimi vozili, da hodijo 
kar njihovem po zemljišču, da jih zasačijo celo v 
garaži pri kraji goriva, pa jim ne smejo (nekateri 
tudi ne upajo) nič, da se romski konji pasejo po 
njihovih travnikih, da Romi hodijo po gozdovih in 
kradejo les oz. drva, da kradejo celo tudi s smeti
šča (deponije Globoko), kar ne rabijo, pa pustijo 
kar v gozdovih, itd. Omenili so tudi krivolov, ve
černo kurjenje kablov, kar povzroča smrad v vasi, 
nenazadnje pa gre tudi za strupene izpuste plinov.

Skupaj s povabljenimi gosti so sinoči na Račjem selu poskušali reševati romsko problematiko, na sliki z leve Tina Plazar, Mateja Kozlevčar, 
Dejan Kavšek, Željko Hvalec, Darko Pekolj in Silvester Prpar.

Po uvodnem pozdravu predsednika KS Račje 
selo Darka Pekolja in predstavitvi problematike, 
so besedo dobili povabljeni gostje, ki pa so že 
med samim nagovorom težko povedali vse do 
konca, kajti vaščani KS Račje selo so stežka zadr
ževali besede. Če zapišemo, da se je zbor krajanov 
zaključil ob 22.45, lahko pa bi potrajal še krepko 
preko polnoči, potem je verjetno povedano vse. 
Krajani so namreč izpostavili toliko problematike 
z Romi, da bi lahko vprašanja zastavljali še dolgo 
v noč.

Seveda Romi tudi, po besedah vaščanov, puščajo 
svoja vozila kar sredi ceste, ustrahujejo ljudi, tudi 
otroke v šoli, in še bi lahko naštevali.

do

Na nekaj vprašanj in izpostavljenih problemov 
so gostje sicer našli odgovore, na večino pa žal 
ne. Tako »sociala«, kot tudi Policija, sta namreč 
izpostavila, da nimata kompetenc za konkretnejše 
ukrepanje oz. represijo. Tudi tu se je pokazalo, da 
riba smrdi pri glavi, povedano drugače - tudi tu se 
je ugotovilo, da je slovenska zakonodaja žal tako 
zelo pomanjkljiva, da nemalokrat (pa ne bi smela

Romsko (na črno narejeno) smetišče nasproti 
njihovega naselja, kjer so veliki kupi železa (pa 
tudi strupeni akumulatorji), bi naj Občina Trebnje, 
kot je poudaril Darko Pekolj, že pred petimi leti 
sanirala, nato pa dostop do njega tudi zavarovala 
z ograjo (menda bi naj dobili že tudi ponudbo za 
20.000C), a do realizacije tega nikoli ni prišlo. Kra
jane je med drugim zmotilo tudi to, da namerava 
Občina Trebnje Romom zgraditi čistilno napravo, 
seveda na vse to, kar so jim v minulem obdobju že 
izgradili (samo lani je bilo namreč v romsko nase
lje vloženih 450.000C). Vaščani se tudi sprašujejo, 
kdo je tu manjvreden - civili, ki pošteno delajo in 
želijo le varno živeti in zavarovati lastne interese 
ali Romi, ki ne delajo in kradejo, če pa se jih že 
dobi, pri tem tudi ostane, (nadaljevanje na naslednji strani)

Popust na sončna očala pri plačilu z gotovino. 
Popusti različnih akcij se ne seštevajo.

Akcija traja od I. 7.2013 do 30. 9. 2013oziroma do 
razprodaje zalog.

Za Vasje dobro le_najbplLge!
Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Za uas organiziramo: 
piknike, veselice, 
jantouščine, dekliščine.
poroke, obletnice, 
poslovne pogostitve, 
zabave za zaključene družbe*.
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Brane Praznik
brane.vikend@gmail.com

Upokojeni varnostno-obveščevalni 
častnik SV, novinar, slikar, bloger,...
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SE BO KDO PREPOZNAL?

V teh dneh se politiki »prepucavajo« s političnim 
kadrovanjem in posledično z obkladanjem z mogočimi in 
nemogočimi pridevniki. Kot na primer obtoževanjem, da 
je nekdo psihopat!

Besednjaki razlagajo, da je psihopat značajsko, oseb
nostno neuravnovešen človek... Torej gre za bolnika? V 
taistih besednjakih so tudi razlage (da si jih ne bi slučajno 
»naslikali« kot stvore ali kriminalce...), da psihopatija ne 
vodi nujno v kriminalno in nasilno vedenje. Psihopati z 
močno razvito socialno kognitivno sposobnostjo so lahko 
zmožni preusmeriti svoje asocialne potrebe in jih zado
voljiti na drugačen, (navidezno?) nekriminalen način. 
Primerni za politiko ali biznis?

Bemtikolesa!

Duševna znanost pravi, da je psihopatov okoli 1%. Pro
učujejo jih predvsem v zaporih in duševnih bolnišnicah. 
Torej strokovna predstava o psihopatih je vezana zgolj 
na tiste, ki so bili zaloteni pri družbeno nedopustnem 
vedenju. Nihče ne proučuje psihopatov, ki niso prestopili 
mejo, kar bi jih spravilo v zapor.

Tisto, kar razlikuje psihopate od nas, je popolna 
luknja v njihovi psihi. Psihopati so lahko videti povsem 
normalno in kulturni. Še več, prizadevajo si, da bi bili 
videti zgledni.

Velika večina ljudi si ne moremo predstavljati, da bi 
živeli brez vesti. Da recimo nimamo nikakršnega občutka 
krivde ali obžalovanja, da nimamo nobenega občutka za 
dobrobit soljudi ljudi, ali celo družine. Zamislite si, da vas 
nikoli ne mučijo občutki sramu, niti trenutek v življenju, 
brez ozira na to, koliko ste sebični, leni, škodljivi za druge 
ali nemoralni... Vest je človeška razdelitev, verjetno 
pomembnejša kot inteligenca, rasa ali spol.

Pa si ga naglej?

In po čemu lahko še prepoznamo psihopate (ki nas vo
dijo)? V vsakem pogledu so ljudje, razen, da jim manjka 
duša. Slednje iz njih naredi zelo učinkovite stroje, ki jim 
pravimo z na novo oblikovanim izrazom - tajkuni.

Na prvem mestu jih prepoznamo po sladkobesednosti 
in površinskem šarmu. Prizadevajo si, da bi bili vedno 
uglajeni, galantni, vedno lepo oblečeni, milozvočni. Tipi 
si prizadevajo, da bi bili na vsakem koraku šarmantni, da 
gladko in tekoče govorijo. V šarmu psihopata nikoli ne 
zasledite sramu, niti strahu ali skrbi. Psihopatu nikdar ne 
zastane jezik.

Psihopat je velik napihnjenec: pretirava v poudarjanju 
svoje sposobnosti in samozavesti, je trdoglav, narciso
iden... Dolgočasje preganja z novimi in neobičajnimi 
izkušnjami (na primer hodi na vsako pasjo procesijo, če 
mu je ljubo ali ne). Je patološki lažnivec; včasih v umirje
ni obliki, zvito, prebrisano, pretkano, skrivnostno. Drugič 
v ekstremni obliki; goljufivi, lažnivi, zahrbtni, potuhnjeni, 
manipulativni ter nepošteni. K temu je treba dodati še 
varanje in manipulacijo, da bi dosegli neko osebno korist.

Omenjeno je bilo že popolno pomanjkanje kesanja 
ali občutka krivice. Sem sodi še oholost, hladnost, pre
zirljivost, brezobzirnost... Parazitski življenjski stil; Slaba 
kontrola obnašanja - nestrpnost, grožnje, agresivnost, 
verbalno poniževanje, premajhna kontrola jeze; pa pro
miskuitetno seksualno obnašanje, občutek velikega po
nosa ko nekaznovano opravijo neka kriminalna dejanja.

Normalno, prevaranti in »hohštaplarji« so vedno 
obstajali. Danes nam preti super moderni prevarant, ki 
ve kaj dela in dela to tako dobro, da večina niti ne zazna 
škodljive situacije.

Psihopati ljubijo politične položaje in svet biznisa.
Sami se bodo v zapisanem težko prepoznali, ker so, ka
kršni so. Upajmo, da jih bodo vendarle prepoznali organi 
pregona in mi - če ne prej, na volitvah!

KRITIKA NA DELO POLICIJE IN CENTRA ZA 
SOCIALNO DELO

Na Policijo so leteli očitki, da pozno pridejo 
na kraj dogodka, ko so klicani, ravno tako pa 
so krajani (med drugim) policistom očitali, da 
premalo nadzorujejo vožnjo Romov. Ker je ena 
izmed krajank izpostavila, da večina Romov še 
zdaj ne zna pisati (niti brati), seje drugi krajan 
na to odzval z besedami - kako imajo potem 
lahko izpit za avtomobile oz. od kod jim le-ta? 
Zbor razjarjenih krajanov je šel tako zelo daleč, 
da je eden od krajanov komandirju PP Trebnje 
Željku Hvalcu celo navrgel, da če ni sposoben 
urediti romske problematike, da ni sposoben 
komandir, češ da se v zasebnih podjetjih na
tanko ve, kaj mora nekdo narediti in da de
lavce, ki svoji nalogi niso kos, nadomestijo z 
drugimi, boljšimi.

Center za socialno delo je bil deležen veliko 
kritik, da Romom daje preveč pomoči in sub
vencij. Mateja Kozlevčar je na vprašanje kra
jana KS pojasnila, da štiričlanska romska dru
žina prejme okoli 600€ denarne pomoči in cca 
200€ otroškega dodatka, direktorica CSD pa, 
da Rome ne obravnavajo privilegirano, temveč 
tako, kot vse občane oz. kot jim to zapoveduje 
Zakon, ki pa ni za Rome popolnoma nič druga
čen kot za takoimenovane - civile.

Krajani so med drugim predstavnici CSD 
vprašali tudi - od kod Romom toliko avtomo
bilov (med katerimi so tudi taki, katerih se ne

bi branili managerji), če so prejemniki socialne 
pomoči in nenazadnje - od kod Romom toli
ko denarja, da je v naselju več veselic, kot v 
Trebnjem, na njih pa nastopajo večji zvezdniki, 
kot si jih lahko civili privoščijo ob največjih do
godkih. Eden izmed krajanov je tudi povedal, 
da so pred novim letom v KZ Trebnje name
sto hrane (ki jim s strani CSD pripada) kupili za 
1.300C pirotehničnih sredstev, kar pa je podž
upan, sicer zaposlen v KZ Trebnje, kategorično 
zavrnil z besedami, da se pri njih hrane ne da 
»pretopiti« za pirotehniko, nenazadnje pa se ti 
artikli tudi prodajajo v različnih enotah.

VAŠČANI SO SVOJE POVEDALI, SEDAJ STE 
NA VRSTI URADNIKI!

Ob koncu sestanka so navzoči sprejeli skle
pe, da se taki zbori krajanov oz. okrogle mize 
na to temo morajo nadaljevati, k sodelovanju 

pa bi bilo potrebno povabiti tudi 
predstavnike Romov, pa tudi Ko
munale, okoljevarstvenike, Zavod 
za zaposlovanje, itd. Občani so od 
podžupana med drugim zahtevali 
tudi, da jim Občina Trebnje po
vrne škodo, katero so povzročili 
Romi (potem pa naj oni sredstva 
izterjajo od Romov), a jim podžu
pan tega ni mogel obljubiti, je pa 
dejal, da bo videl, kaj se da nare
diti z rebalansom proračuna.

Izmed trebanjske politične eli
te, če izpustimo že omenjenega Pr- 

parja, se je zbora krajanov udeležil le občinski 
svetnik Gregor Kaplan (DSD), ravno z njegovimi 
besedami (ne dobesedno) pa bomo tudi kon
čali zapis: »Krajani KS Račje selo so z zborom 
krajanov že povedali svoje. Žogica je sedaj na 
strani CSD, Policije in Občine Trebnje!«

Omenimo, da je bil na zbor krajanov vabljen 
tudi romski svetnik Matija Hočevar, ki je ude
ležbo obljubil, prišel pa ni. Ker so tako želeli 
krajani KS Račje selo, pa zapišimo še to, da se 
župan Alojzij Kastelic zbora krajanov o tako 
zelo pereči problematiki ni udeležil, ker je pra
znoval rojstni dan. (csj

Okrog 50 vaščanov se je zbralo v in pred gasilskim domom na Račjem selu.

KOMUNALA ZAPOSLILA VOD
JO STROKOVNO-TEHNIČNE- 
GA SEKTORJA, POTREBA PO 
KADRU BO ŠE OBSTAJALA

Komunala Trebnje je zaposlila vodjo stro- 
kovno-tehničnega sektorja, za to mesto 
pa je bil, kot trdi bralka (podatki so nam 
znani), sprejet ekonomist, namesto da bi 
bil izbran človek iz stroke. Gospa še 
dodaja, da se zaposlitev novega člo
veka že pozna tudi na položnicah ...

Da se (tudi) v Trebnjem položaji in 
funkcije delijo po strankarski pripadno
sti že vemo iz poslovanja župana (pod
župana SDS in SLS, direktor Občinske 
uprave NSi, itd, itd), direktor Stanko 
Tomšič pa se je vsaj do sedaj - v vseh 
pogledih - izkazal za pravo nasprotje 
njega. Tudi tokrat je bil pripravljen sto
piti pred »Cajtngov mikrofon«...

»V skladu z letnim načrtom dela 
javnega podjetja Komunala Trebnje 
d.o.o. za leto 2013 smo - glede na po
večan obseg del - junija letos objavili 
javni razpis za prosto delovno mesto 
vodja strokovno-tehničnega sektorja.

Na razpis se je prijavilo 62 kandidatov, 7 jih je 
bilo povabljenih na razgovor, ki je bil voden in 
ocenjevan na podlagi vnaprej določenih me
ril. Izbira je bila izvedena s strani direktorja na 
podlagi opravljenega razgovora in doseženega 
števila točk. Za zasedbo prostega delovnega 
mesta vodje strokovno-tehničnega sektorja 
je bil tako izbran diplomirani ekonomist Janez 
Zaletel iz Trebnjega. Z delom bo predvidoma 
začel v ponedeljek, 2. septembra«, je razložil 
direktor Komunale Trebnje d.o.o. Stanko Tom-

I f^nTT^> Dana
industrijska prodajalna 

Andrej Jamšek s.p. 
Glavna c. 37, Mirna
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VODORAVNO: 1. večdelna skladba, glasbena 
drama z recitati, zbori, orkestrom, 9. mesto v Kali
forniji, ZDA, 10. Srebro, 11. stopnja hitrosti, ritem, 
tudi nekdanji hrvaški športni tednik, 12. slovenski 
gledališki igralec Gašper, 13. koloidna poltrda 
raztopina, 15. antično ime za otok Vis, 17. slano 
jezero v Tibetu, 19. ime več kraljev Burundija,
21. Neon, 22. Junior, 23. nemški pesnik, teoretik 
nemškega baročnega pesništva, Martin (1597- 
1639), 25. kratica ameriške letalske družbe Ame
rican Airlines, 27. mednarodna organizacija za 
civilno letalstvo, 28. apetit, slast, 30. vojvodinski- 
madžarski pesnik in prevajalec Karoly, 31. mesto 
na japonskem otoku Honšu, 33. (I)van (K)ocijan, 
34. afriška država z glavnim mestom Asmara, 36. 
potapljaška priprava za večje morske gladine.

NAVPIČNO: 1. predstojnica samostana, 2. 
pisarniški oddelek za evidentiranje in hranjenje 
uradnih listin, 3. arabski žrebec, 4. lopov, zmikavt,
5. rusko moško ime, nekdanji nogometaš Blochin,
6. rumenina (knjiž)., 7. vsaditev (med.), 8. kitajska 
lončarska peč, 13. letalska družba v nekdanji 
Češkoslovaški, 16. džip romunske tovarne Dacia, 
18. plovilo za znanstvena raziskovanja v srednjih 
morskih gladinah, 20. vzdevek košarkaša San 
Epifania, 24. kravica, 26. podolgovata starogrška 
posoda z enim ročajem za mazilno olje, lekitos,
29. nigerijski glasbenik, Fela Anikolapu (1938- 
1997), 31. drugi mesec v letu (skr.), 32. mavrah 
(nar.), 35. (E)va (K)obe. (Sestavila: KS)

Šič.

Komunala Trebnje d.o.o. je 
v letošnjem letu sprejela nov 
Pravilnik o notranji organizaciji 
in sistemizaciji delovnih mest v 
Komunali Trebnje d.o.o. V do
sedanji organizacijski shemi je 
bilo predvideno delovno mesto 
pomočnika direktorja, ki je bilo 
z novo organizacijo ukinjeno. Število sektorjev 
se je iz petih zmanjšalo na tri in sicer na finanč- 
no-računovodski, splošni in strokovno-tehnični 
sektor. Vodje sektorjev bodo zaposleni na podlagi 
kolektivne pogodbe in neposredno odgovorni di
rektorju.

Pa je bilo potrebno poiskati nov kader? »Na Ko
munali seje obseg del v letu 2013 bistveno pove-

SPECIFIKACIJA RAČUNA KOMUNALE...

Veliko ljudi, uporabnikov komunalnih stori
tev, ne ve, kaj pomenijo posamezne postavke 
na računu. Cajtng za vas preverja pomen po
stavk in kmalu vam bo kristalno jasno, kaj kaj 
pomeni. Predvidoma že v naslednji številki!

čal, predvsem na področju vzdr
ževanja cest. V vzdrževanje smo 
namreč prevzeli skupaj okoli 400 
kilometrov lokalnih cest in javnih 
poti v občinah Mokronog-Tre- 
belno, Trebnje in Mirna. Za opra
vljanje organizacijskih in deloma 
operativnih nalog smo usposobi
li lastne vire. Vse organizacijske 
naloge opravljamo z lastnimi viri. 

Ob upoštevanju razpoložljivih kapacitet kadro
vskih virov v podjetju, in ker Komunala potrebuje 
nov, zagnani kader, je bilo treba za delovno mesto 
vodje strokovno-tehničnega sektorja poiskati nov 
kader«, pove Tomšič in doda: »Verjamem, da bo 
ob predvidenem povečanem angažiranju Komu
nale, predvsem na področju prostorsko-vzdrže- 
valne in gradbene enote in ker bo treba standard 
izvajanja javnih služb ohraniti na enakem nivoju 
oziroma ga še izboljšati, potreba po novih kadrih 
na Komunali še obstajala, predvsem za operativo, 
sorazmerno z razvojem podjetja pa morda tudi za 
upravo«.

In cene položnic... »Položnice zaradi zaposlitve 
novega delavca ne bodo višje«, kratko in jedrnato 
zaključi Tomšič. (SSl
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mag. Janez Slak
janez.slakl@gov.si

Nekdanji direktor 
občinske uprave

KASTELIC »ŽRTEV« PRAKSE 
SODIŠČ USPEŠNEGA SOJENJA 
KURJIM TATOVOM???

Tik pred sodnimi počitnicami je sodišče na 
prvi stopnji zaključilo postopek proti trebanj
skemu županu Kastelicu in ga spoznalo za kri
vega. Naložilo mu je pogojno kazen in vrnitev 
dobrih 400 EUR v občinsko blagajno. Potrebno 
je spomniti, da je bila ta pogojna kazen izreče
na le nekaj dni po preteku pogojne kazni, ki jo 
je Kastelic »zaslužil« sredi lanskega leta.

Za širši krog bralcev je bila izrečena kazen 
bolj obrobna novica. Upravičeno vsakemu 
poštenemu državljanu pridejo na misel zgodbe 
o milijonskih krajah, ki se dogajajo v naši 
domovini in sodni epilogi, kjer o kakšnem 
vračanju denarnih sredstev oškodovanim 
ustanov, ni govora. Kastelic pa za oškodovanje 
Občine Trebnje za borih 400 EUR dobi pogojno 
kazen in še obvezno vračilo sredstev v občinsko 
blagajno. Je naš župan res žrtev prakse sodišč, 
ki so uspešna le pri sojenju kurjim tatovom?

Kastelic v isti sapi rad pove, da je bilo proti 
njemu vloženih že preko 16 ovadb, in da so bile 
skoraj vse zavržene. Vse ravno ne, še kar nekaj 
ovadb Komisije za preprečevanje korupcije 
čakajo na odločitve pristojnih organov. Res 
pa je tudi, da je bilo veliko ovadb zavrženih, 
ovadb, ki so glasile na mnogo večje prekrške 
in precej večje zneske oškodovanja občinske 
lastnine, kot je bila vožnja s turistično ladjico 
po slovenskem morju.

Zakaj tako? Za izrek obsodilne sodbe so 
potrebni trdni dokazi. Kdo pa so lahko kronske 
priče pri nezakonitem dela župana, če ne 
zaposleni na občinski upravi. Najbrž si lahko 
predstavljamo, da zaposleni proti svojemu de
lodajalcu, kot je župan v tem primeru, ne bodo 
prav z veseljem pričali.

Zato je povsem logično, da sta do sedaj le 
dva primera obtožbe proti Kastelicu doživela 
proces na sodišču. Ostali primeri so več ali 
manj končali pri preiskavah kriminalistov oz. so 
se postopki ustavili na tožilstvu.

In zakaj le dva in ravno ta? V prvem primeru, 
ko je bil v lanskem letu Kastelic pravnomočno 
obsojen na pogojno kazen za dobo enega 
leta, je bila kronska obremenilna priča Marija 
Zaletelj, v času storjenih nezakonitosti občinska 
pravnica. Marija Zaletelj je bila v fazi zasliševa
nja in izrečene sodbe že na novem delovnem 
mestu, se ve - izven občinske uprave Občine 
Trebnje.

V primeru izrečene kazni letošnjega poletja 
pa se je sodnik skliceval na izjavo Silve Stamcar, 
ki je bila v času turistične vožnje z namišljenimi 
gosti iz Nemčije po Jadranu tajnica župana.
Silva Stamcar je že nekaj let v pokoju.

In če res tiči zajec v tem grmu, da se zapo
sleni na občini ne upajo povedati, kar vedo, po
tem občani Trebnjega ne bomo nikoli izvedeli 
za nečedna početja našega župana.

Sledite mm
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TREBANJSKE KEGLJAČICE V NOVO 
SEZONO Z ENO EKIPO IN ENIM 
CILJEM - VRNITI SE MED ELITO!

Pred dvema letoma so trebanjske kegljačice 
dosegle največji dosedanji uspeh kluba - uvrstitev 
v 1. slovensko kegljaško ligo. Kljub temu, da gre za 
najelitnejšo slovensko ligo (denimo tako, kot Ro
kometni klub Trimo Trebnje) in ne zgolj prisotnost 
v športu, kegljačicam ni nihče prisluhnil. Vsaj ne v 
taki meri, da bi se jim - rejtingu primerno - poma
galo. Po le eni sezoni se je druženje z najboljšimi v 
Sloveniji žal zaključilo in letos bodo naše kegljači
ce spet nastopile »zgolj« v 1. B ligi.

»Poletje je takorekoč mimo, prestopni rok za 
prehod igralcev iz kluba v klub je za nami, nič po-

litetna kegljišča v Sloveniji. Konkurenca za mesto 
v ekipi bo še močnejša, prav na vse kegljačice pa 
trener Goleš vseeno ne bo mogel računati. »Moja 
hčerka Irena ima dve leti staro hči in 6 mesecev 
starega sina, hkrati pa ima za opraviti še polovico 
izpitov na fakulteti. Upam, da se potem vrne na 
kegljaške steze. Tudi Jasmina Mišič, ki je standar
dna igralka prve ekipe, je pred mesecem dni dobila 
hčerkico. Mladi Nika Radelj in Nastja Kastelic sta 
obremenjeni s srednjo šolo, a na njiju še kako ra
čunam«, pove trener Trebanjk nekaj besed o igral
skem kadru.

Pa vendarle neka sprememba je v primerja
vi z lanskim letom. Omenili ste, da bo v sezoni 
2013/2014 bo KK Trebnje nastopil z le eno ekipo? 
»Ja, glede na vse pretekle dogodke in razdvojeno
sti ekipe (ene so trenirale v Novem mestu, druge

Naše kegljačice, z leve Milena Veber Jarc, Dušanka Šenica, Jasmina Mišič, Nika Radelj, Slavica Hribšek, Katja Šribar in Silva Zupančič.

sebnega se ni zgodilo«, uvodoma pove trener KK 
Trebnje Niko Goleš in nadaljuje: »Na vrsti so pri
prave za XXIII. državno ekipno kegljaško prvenstvo. 
Sedaj se izvajajo treningi na pomembne pozicije, 
odigrana bo medsebojna prijateljska tekma, na 
osnovi vsega tega pa bom ugotovil trenutno formo 
igralk.«

Naše kegljačice bodo v l.B ligi skušale odigrati 
tako, kot najbolje znajo, s svojimi rezultati pa želijo 
dokazati, da sodijo med najboljše slovenske ekipe. 
Po žalostnem zaključku lanske sezone se tokrat že
lijo vrniti na - kot se slikovito izrazi Goleš - steze na
predka. Motivacije za povratek med najboljše jim 
tokrat še posebej ne bo zmanjkalo, saj bodo letos 
igrale (in trenirale) na novomeških stezah, ki so da
leč »lažje« kot ljubljanske. Že po prvih preizkušnjah 
se bo, doda Goleš, pokazalo, če to res drži.

Ekipa bo »domače« tekme torej igrala na novo
meškem kegljišču Portoval, ki sodi med najbolj kva-

v Ljubljani) smo se odločili, da na DP nastopimo z 
eno(tno) ekipo. Velik vpliv na odločitev ima nedvo
mno tudi to, da se bodo s tem klubu zmanjšali stro
ški (najemnina, kotizacija zvezi, sodniki...). Ko se bo 
izboljšal finančni položaj in ko bomo (če bomo) 
kdaj pridobili kegljišče v domačem kraju, do sedaj 
je župan kegljišče le obljubljal, zdaj še to ne«, pove 
Goleš, »pa bomo na državno prvenstvo prijavili še 
eno mlado ekipo z izkušenimi veterankami«.

In kaj bo v tej sezoni s tistimi kegljačicami, ki ne 
bodo uvrščene v prvo postavo? »Tudi tiste bodo 
imele zadostno število nastopov. Poskrbljeno bo, 
da bodo igrale na turnirjih, odigrano bo več pri
jateljskih tekem, nadaljevala se bodo klubska pr
venstva (posamezno, sprint, tandem), ki so bila v 
minuli sezoni zaradi razdvojenosti ekipe (Ljubljana, 
Novo mesto) izpuščena. Skratka, skozi ta tekmova
nja se bodo lahko dokazale vse kegljačice in se tudi 
prebile v prvo ekipo«, zaključi trener KK Trebnje 
Niko Goleš. 1LM)

NA TREBELNEM OB 
100-LETNICI PREVZELI NOVO 
GASILSKO VOZILO

TREBELNO, 25. avgust 2013 - Prostovoljno 
gasilsko društvo Trebelno je na včerajšnji 
slovesnosti ob 100-letnici delovanja prevzelo 
in blagoslovilo novo gasilsko vozilo, AC16/40. 
Občina Mokronog-Trebelno za skoraj 130 
tisočakov vredno naložbo prispeva nekaj manj 
kot 88 tisoč evrov.

Novo gasilsko vozilo je avtocisterna AC 16/40, 
ki je pomembna pridobitev predvsem zato, ker ga 
gasilci s Trebelnega potrebujejo v sušnih mesecih 
predvsem za prevoz vode. Novo vozilo, za katerega 
so akcijo začeli na kostanjevem pikniku leta 2009, 
je zamenjalo prejšnje, letnik 1971, ki so ga gasilci 
dobili iz Avstrije in so ga uporabljali zadnjih 18 let.

Lani septembra so iz tujine pripeljali poškodo
vano ogrodje avtomobila, ki so ga gasilci s prosto
voljnim delom in veliko lastnega truda po svojih 
močeh popravili, za nadgradnjo pa je bilo na raz
pisu izbrano podjetje GV Pušnik d.o.o. Gasilci so s 
prodajo starega doma in prostovoljnimi prispevki 
za novo vozilo dali 40 tisočakov, razliko pa bo po
krila Občina Mokronog-Trebelno.

„Ob stoletnici ugotavljamo, da je žal veliko gra
diva o razvoju in zgodovini našega društva izgublje
nega. Krivec za to je druga svetovna vojna, po ka
teri je tudi gasilska dejavnost na Trebelnem zamrla 
za skoraj četrt stoletja. Zadnja štiri desetletja pa 
gasilstvo pri nas spet živi, imamo sodobno opremo, 
skrbimo za usposabljanje, predvsem je med nami 
veliko mladih, ki dajejo upanje, da bo gasilstvo 
ostalo del našega življenja," pravi predsednik PGD 
Trebelno Emil Zakrajšek.

Župan Anton Maver pa dodaja: »Prostovoljno 
gasilsko društvo in člani so danes še bolj kot kdaj
koli prej organizacija, v kateri se prepletajo huma
nost, prostovoljnost, solidarnost pa tudi tovarištvo. 
Njihova požrtvovalnost je pomembna znotraj lo
kalne skupnosti, pa tudi na ravni države, ki žal nima 
dovolj posluha za gasilsko panogo. Nasprotno pa 
se s sodelavci trudim, da prisluhnemo gasilcem in 
jim zagotovimo enakovredno opremljenost, pri
merno njihovi usposobljenosti in v skladu z željami 
in dejanskimi potrebami." (pki
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PESKOKOP
(vege stranke, ki nam zaupajo) 
-GPI TEHNIKA NM (gradnje) 
-GIR0d.o.o. (gradnje)
- GBV d.o.o. (betonarna) 
-GMTONti (gradnje)

GM lONCI
• TIMGA (gradnje)
■KNEZ IVAN s.p. (gradnje) 
■VELBd.o.o. (gradnje)
- GRADBENIŠTVO ZUPANtiŽ (gradnje) 
■FLOPIN (gradnje)
■PINTAR JOŽE s.p.(prevozO 
■KURENT STANE s.p. (prevozi)
• VAPI (prevozi)
• MANAS d.o.o. (asfalterstvo)
• KOŠ IG d.o.o. (gradnje)
• DARS d.d. (gradnje)
■CEMENTNI IZDELKI PRAZNIK
■CEMENTNI IZDELKI GOLOB 
■ CEMENTNI IZDELKI TEROPŠIČ,.

(večje stranke, ki nam zaupajo)
- KAMNOSEŠTVO IKA UM d.o.o.. (masivni 

izdelki iz črnega kamna)
- IZDELOVALCI KAMNITIH ŠKARP 

-KOTORI.
-BOTOKA.
-GASHI 
- ŽOGAJ....

PODJETJE GM KOSELJ STROJI - TRANSPORT
Med drugim smo tudi največje podjetje za predelavo gradbenih 
odpadkov v Trebanjsko-mirnski dolini. Vse pripeljane odpadke 
zdrobimo v uporabno granulacijo. Pri tem izpihnemo 
nečistoče (plastika, les), magnet pa odstrani kovine. Izdamo vam 
tudi evidenčni list, katerega potrebujete pri inšpekcijskem 
nadzoru oz. pri pridobivanju uporabnega dovoljenja.

Poleg izvedbe vseh zemeljskih del izvajamo tudi rušitve objektov.

-bagri (12 kom-od 1.5t do UOt)
- kamioni (od 1m3 - 25m3)
- sejalnice-separacjje (5 kom) 
-drobilci (3 kom)
-prikolice za selitve strojev
- renting mini strojev (nakladalčki. 

bagerčki.demperčki)

S svojo hitro odzivnostjo, kvaliteto, znanjem in dolgoletno tradicgo 
smo si pridobili zaupanje številnih strank po celotni dolenjski regOL



Petra Škarja, Mokronog
petra.skarja@gmail.com

Avtorica knjige Česar nas niso naučili v šolah

ŠOLA: ZA NAPAKE Sl KAZNOVAN.
PODJETNIŠTVO: NA NAPAKAH SE UČIMO.

V šoli smo bili za napake kaznovani (ali slabša ocena, opomin, graja, 
minus točka ...). Kaj smo se s tem naučili? Da je tisti, ki naredi napako, 
slab, neveden, neumen, bo kaznovan.

In že kot otroci smo se močno prestrašili delati napake. Logična posle
dica tega strahu je seveda bila, da smo nehali poizkušati. Če nismo bili 
100 % prepričani v svoj prav, tega raje niti poizkušali nismo storiti.

In zdaj, ko se vam v življenju postavi vprašanje: »Hm, ali bi to storil?«, 
a vam ni nujno, torej imate možnost izbire, raje izberete NE STORITI. Ker 
ste v otroštvu nehote dobili strah pred neuspehom, strah pred storjeno 
napako.

Kaj pa v podjetništvu? V podjetništvu pravijo, da se je tisti, ki naredi 
napako, naučil nekaj novega. Vsak podjetnik stori mnogo napak, preden 
uspe. Vsak mora preizkusiti mnogo stvari, preden ena uspe. In čeprav vas 
je strah neuspeha in napak, preprosto morate sprejeti dejstvo, da le-te 
bodo. Ker so sestavni del uspeha.

Kakor je rekel Michael Jordan: »Zgrešil sem prek 9000 strelov na koš v 
svoji karieri. Izgubil sem skoraj 300 tekem. 26-krat mi je bil zaupan odloči
len, zmagovit met..., in sem zgrešil. Grešil in izgubljal sem znova in znova 
v svojem življenju. In prav zato sem uspel!«

ŠOLA: ZNAJTI SE, OLAJŠATI Sl DELO, »IZKORISTITI« 
PREDNOSTI DRUGIH, JE GOLJUFANJE. 
PODJETNIŠTVO: V POSLU PRINAŠA MILIJONE.

V razredu smo imeli fanta, ki je bil neverjetno pameten. Pri ocenah se 
to nikakor ni poznalo, a zdaj se večkrat spomnim nanj, kakšne ideje nam 
je dajal. Me prav zanima, kaj zdaj počne...

In ta fant je vedno znova prihajal z zanimivimi predlogi, ki smo jih 
takrat seveda zavračali. V podjetju pa bi ga z veseljem imela. Enkrat smo, 
na primer, za nalogo morali napisati vsak svoj referat o tuji državi. In vsak 
izmed nas je to seveda delal zase. Kaj pa on? Nagovarjal nas je, naj Tine 
(imena so izmišljena) natipka na računalnik, ker to najbolj obvlada, naj 
Mojca pripravi predstavitev za učitelje, naj Jože najde leksikone in vso 
literaturo, naj Brane... Že takrat je v nas našel tisto, kar smo znali, in sicer 
želel goljufati, a s tem tudi olajšati delo vseh nas. RAZMIŠLJAL JE S SVOJO 
GLAVO IN NE ZGOU SLEDIL NAVODILOM UČITEUA.

Mi se s tem nismo strinjali in se je vsak trudil narediti vse, kar nam je 
vzelo bistveno več časa in energije. S tem smo se tudi naučili določenih 
stvari, a kot sem rekla - v podjetju bi ga takoj imela. V podjetju ni treba 
znati vsega. Nikakor ne. Znati moraš porazdeliti delo tako, da je za vse naj
lažje, a vsakdo prispeva tisto, kar obvlada, in na koncu nastane najboljši 
možen rezultat. On je to znal.

Ker se mi nismo strinjali z njegovim predlogom (seveda, da ne, to je 
bilo goljufanje), seje dogovoril z učenci višjih razredov, da so mu poma
gali (ne vem, morda so mu celo oni to naredili v zameno za CD-je, ki jih je 
takrat presnemaval). Znašel se je. In to je vedno dobro znal.

Zakaj ne bi poiskali lažje poti, če je to mogoče? Dajte jo. V podjetjih ves 
čas iščejo možnosti, kako bi nekaj naredili hitreje, ceneje, lažje ... In smo 
spet pri tem, da je dobro imeti polno idej, odprt um in sposobnost spre
jemanja informacij. Včasih se iz najbolj neumne ideje (oropajmo banko!) 
izcimi najboljši proizvod (sodelujmo z banko za lažje trženje proizvoda).

In ja, iščite lažje poti. Ne vem, kdo nas je naučil te neumnosti, da lažje 
poti ni. Seveda je. Nekje je. Morda skrita. Najdite jo.

Morda si bo kdo ob tem mislil: ah, to počnejo samo leni ljudje. Iščejo 
lažje poti. Ja, ampak iz te »lenobe« je naša družba skozi desetletja na
predovala. Ker se nam ne ljubi odklepati avtomobila, so iznašli način, da 
odklenemo na klik. Ker se nam ne ljubi prati perila v mrzlem potoku, so 
iznašli pralni stroj. Ker se nam ne ljubi pisati na roke, so izumili računalnik, 
na katerega sedaj tipkamo. Ker se nam ne ljubi hoditi, so izumili avtomo
bile. Ker se nam ne ljubi telovaditi, izumljajo tablete za hujšanje, naprave 
za oblikovanje postave med sedenjem ... Naj nadaljujem?

Ne vem, zakaj ljudje množično verjamejo izjavi: »Trdo delaj, da boš kaj 
imel.« Jaz pa pravim: »Znajdi se, poskušaj najti lažjo pot, izkoristi predno
sti drugih ... in boš kaj imel.«

NASLEDNJIČ: Šola: Kar piše v knjigah, to drži. Pika. Podjetništvo: 
Trg se ves čas spreminja, biti moramo hitri, da obstanemo. Zato 
kritično razmislimo o napisanih informacijah.

RUPERT GOLE: »ZAPRAVITI ZGOLJ ZAGOTOVLJEN 
PRORAČUN NI KAKŠNA POSEBNA ZNANOST ...«

Pred dobrima dvema tednoma smo v članku Občina Trebnje zadolžena 
skoraj 5 mio evrov, rebalans pa med drugim prinaša še višje plače med 
drugim pisali tudi o zadolženosti Občine Trebnje, ki je po poročanju 
portala Trebanc.net relativno velika. Občina Trebnje je zadolžena skoraj 
5 milijonov evrov. Ker se o občini Šentrupert govori in piše le v superlati
vih, tam pa tam pa se sliši tudi, da so zadolženi, smo resnico preverili pri 
županu občine Šentrupert Rupertu Goletu.

• Ali je in koliko je torej zadolžena občina Šentrupert?

»Če si želimo ustvariti celosten pogled na poslovanje tako občine kot recimo 
firme, potem moramo poznati vsaj nekaj ključnih podatkov poleg višine zadol
ženosti. Zelo pomembno je tudi to, za kaj se je občina zadolžila. V primeru, da 
se zadolži izključno za investicijske odhodke, bo s tem povečevala premoženje 
občine in posledično njenih občanov. Če pa je kredit namenjen tekočim stroškom 
poslovanja, pa bo seveda ta denar izginil, vrniti pa ga bo kljub temu potrebno. 
To je recimo trenutno problem naše države, ki potrebuje posojila že za tekoče 
odhodke. Naj sedaj odgovorim še na vaše vprašanje - trenutna zadolženost ob
čine Šentrupert znaša 1.428.673,52€. Letošnje zadolževanje je že realizirano, v 
naslednjem letu pa zadolževanje ni predvideno.«

• Če preračunamo to na število prebivalcev, katerih je cca 2.800, je zadolže
nost ...

»Ja, dobimo naslednjo sliko .... Vsakega »prebivalca smo zadolžili« za pribli
žno 510€, vsakemu »prebivalcu pa smo v enakem času ustvarili« za približno 
2.787,00€ premoženja, pridobljenega kot nepovratna sredstva. Poudarjam, da 
operiram samo s pridobljenimi nepovratnimi sredstvi, proračunska sredstva tu 
sploh niso upoštevana, vendar ravno v tem segmentu se skriva uspešnost neke 
občine, saj zapraviti zgolj zagotovljen proračun ni kakšna posebna znanost. Ob
čina Šentrupert je zadolžena le za namen investicij in veliko večino investicij iz
peljemo s pomočjo nepovratnih sredstev. S temi podatki pa je »bilanca uspeha« 
neke občine precej bolj jasna. Menim, da bi morale biti primerjave med občinami 
kar zadeva uspešnosti poslovanja narejene na ta način, saj je le tako možno meri
ti uspeh in učinek zadolževanja.«

• Ves čas omenjate nepovratna sredstva. Koliko pa je bilo tega?

»Pridobljena nepovratna sredstva in nepremičnine neposredno povečujejo 
premoženje občine, saj so v večini nepovratna sredstva pridobljena - za inve
sticije. V prvem in drugem mandatu je bilo skupaj že počrpanih 3.549.018,20 € 
nepovratnih sredstev (državnih in evropskih). Trenutno je pridobljenih sredstev 
in podpisanih pogodb za projekte v teku za 1.625.452,00€ nepovratnih sredstev 
(državnih in evropskih). Skupaj imamo torej že 5.174.470,20€ nepovratnih sred
stev. Poleg tega smo uspeli pridobiti nepremičnino kot neodplačni prenos iz drža
ve na občino (bivša vojašnica Puščava), ki je bila sodno ocenjena na 2.631.000,00 
€. Če prištejemo še vrednost tega pridobljenega nepovratnega premoženja, je 
skupni znesek 7.805.470,20 €. Z drugimi besedami - v sedmih letih delovanja 
občine je bilo v občino pripeljanih povprečno dober milijon evrov nepovratnega 
kapitala vsako leto.«

Je potrebno še kaj dodati, če že številke povedo vse??? Morda za konec le še 
nekaj cifer, ki pa so v primerjavi z gornjimi - relativno nepomembne. Proračun 
občine Šentrupert za leto 2013 znaša 5.223.896,40€, na računu pa so 26. avgusta 
2013 imeli 48.344,44€. (več oz. podrobnosti v priponki na Cajtng.com). Občino 
Šentrupert kot funkcionar vodi župan, podžupanov nimajo, zaposlenih pa imajo 
8 javnih uslužbencev. Mala vojska, pa tako uspešna. Čestitke! ilm)
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QKGZ KRPAN
^ I P' KMETIJSKO GOZDARSKA ZADRUGA Z.O.O.

ČUTA «. MAJA SO. Iieo CERKNICA

FEODAJA
F)ELET©¥| E1D[)CET©¥ I ©[R¥

PELETI 
pok. po 15kg

BRIKETI fbukova SLOVENSKA CEPLJENA 
pok. po lOkg BUKOVA DRVA

PALETA Inf ali l,7nf

ŽELEZNINA KRPAN MIRNA Cesta na gradeč 4, tel.št. 07/3434 800

MIZARSTVO
TSm

MIZARSTVO

Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ul. 31, Trebnje
• MIZARSTVO: 041966 661
• TAPETNIŠTVO: 031882 686

www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

* izdelava pohištva
(kuhinje, vrata, dnevne sobe,...)

* izdelava in prenova 
sedežnih garnitur

* pretapiciranje 
kuhinjskih stolov

* izdelava in prenova blazin v 
prikolicah, avtodomih in plovilih

GARNITURE POMERI 
VAŠEGA PROSTORA

STROJNO ROBUENJE (ABS)l
S PREDREZKARJI IN 
R0ND0MAT0M 0,7€/M
11—lllllllllljf

Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

041631984,031860 744 
www.monttim.si

<r PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
U KAJ Tl FIRMA MONT TIM NUDI!

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij
♦ gradbeni inženiring
♦ krivljenje pločevine
♦ plazemski razrez
♦ prevozi
♦ izposoja dvigal MONT
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Danijel Ocepek jgj
danijelocepek@gmail.com __^__ _

podjetnik iz Trebnjega

RAZMIŠLJANJA NEKEGA POPOLDNEVA...

Ne želim si, in zavračam, zgodovinske delitve in/ali delitve 
na leve in desne. Želim si, da se krešejo mnenja o razvoju 
občine, ne pa o temah, ki na koncu ne koristijo ničemer 
drugemu kot deljenju na dva bregova, od česar nimamo mi, 
občani, nobene koristi, samo slabo voljo in ničvredno jezo ter 
zamero drug do drugega.

Pogovor in izmenjavo mnenj moramo imeti o vprašanju, 
kakšen razvoj si želimo. Ali si želimo razvoj občine, pri kate
rem bomo odvisni od nekoga tretjega in od njegovih zahtev, 
njegovih želja in muh, ki bodo odločale o kakovosti našega 
življenja, kaj bomo jedli, kaj bomo pili in kakšen zrak bomo 
dihali. Ali si želimo razvoj občine, pri katerem bomo odločitve 
ter odgovornost o kakovosti našega življenja in ostalem v naši 
občini prevzeli sami?

Vprašam vas, ali se občina razvija v to smer? Se razvija v 
smer neodvisnosti in samostojnosti? Ali si upamo in želimo 
prevzeti odgovornost za kakovost našega življenja?

Za lažjo predstavo in lažji razmislek - ali lahko občina (in mi 
v njej), če se zaprejo njene meje za vstop in izhod, preživimo 
več kot mesec, dva, leto? Moj odgovor je: NE. Zato je razvoj 
občine po mojem prepričanju napačen in gre v napačno smer 
in to je potrebno spremeniti! Kako? V zadnjih mesecih seje v 
lokalnih medijih dalo prebrati veliko predlogov, zato sedaj te 
ne bi ponovno navajal.

Čakati na odrešitelja in izbrati slabega med najslabšimi, 
vidimo, da ni prava odločitev, vsi do sedaj izbrani nadaljujejo 
pot svojega predhodnika, ne glede na izrečene besede in 
obljube, ko so enkrat pri "koritu", brez kančka moralne, etične 
ali kakršnekoli druge odgovornosti. Posvečajo se zgolj tistim 
projektom in tistim zadevam, pri katerih vidijio ali pa so jim že 
vnaprej obljubljene finančne ali druge materialne koristi.

Ali se res tako malo cenimo, da to dopuščamo? Ali ni že 
(skrajni) čas, da povemo in pokažemo skupaj, da je tega 
dovolj in nekaj naredimo za spremembe?

Potrebujemo predstavnike, ki se vnaprej z obvezami 
zavežejo za delovanje v dobro občine in v dobro občank in 
občanov, ne pa proti nam. Potrebujemo predstavnike, ki 
se bodo vnaprej obvezali, da bodo spoštovali in upoštevali 
odločitve občanov ter poleg zakonov tudi moralna in etična 
načela. Potrebujemo predstavnike, ki niso obremenjeni 
s preteklostjo, ki niso obremenjeni z delitvami na naše in 
vaše, temveč so obremenjenimi z idejami in načrti o razvoju 
občine, za katere se bomo skupaj odločili, z idejami in načrti, 
s kateri bodo občino razvili do te mere, da bomo samostojni 
in neodvisni od tretjih.

Prepričan sem, da je čas za nove, poštene predstavnike, 
katere si bomo sami izbrali in katere bomo sami odstavili. 
Dovolj je bilo kupčkanja z nami, našimi glasovi, našim potr
pljenjem, dovolj je bilo obljub s figami v žepu, kraje denarja iz 
naše skupne blagajne in dovolj je bilo, da nam vedno lažejo v 
obraz ter nas imajo za naivneže in neumneže!

Kot občani moramo že sedaj sprejeti odgovornost in spre
mljati, ali naši predstavniki svoje obveze izpolnjujejo in jih za 
to "nagrajevati" oziroma jih "kaznovati" in to takoj, ne samo 
na vsake 4 leta, v kolikor se obvez in obljub ne držijo.

Sam tega ne morem spremenit, tudi ti, kot posameznica/ 
posameznik, ne. Skupaj pa lahko zahtevamo in dosežemo 
spremembe. Odločitev je samo na nas vseh - ali smo pripra
vljeni skupaj prevzeti odgovornost za kakovost življenja v 
naši občini, ali nam je morda bolje, da nekdo tretji upravlja 
z našim življenjem in odloča namesto nas, brez da upošteva 
naše mnenje.

Torej, odločitev je na tebi! Ti je stanje takšno, kot je, OK? Si 
za spremembno pripravljen nekaj narediti?

PS: V besedilu so uporabljeni bolj prijazni izrazi, kot pa so 
bili v mislih ob pisanju ... in PPS: Besedo občina lahko brez 
težav zamenjaš z besedo država, situacija je namreč enaka.

TREBANJSKI NOGOMETAŠI PRIČENJAJO Z NOVO SEZONO, 
LETOS ŠE VEČJI VPIS KOT PREJŠNJA LETA

Ta vikend se pričenja nova nogometna sezona tudi za trebanjske nogometaše. 
Najstarejši selekciji bosta v soboto odigrali prvi tekmi in sicer selekcija Ull bo igrala 
proti NK Krka iz Novega mesta, selekcija U13 pa bo igrala proti ljubljanski Olimpiji.

Tudi letos bo NK Trebnje nastopal v tekmovanju MNZ Ljubljana s štirimi selekcijami in sicer 
U8, U10, Ull in U13. Ker je pravilnik MNZ sestavljen tako, da lahko v najvišjih ligah MNZ (1., 
2. in 3. liga) U13 igrajo le ekipe, ki imajo toliko igralcev, da lahko sestavijo dve moštvi, bo 
selekcija NK Trebnje U13 v letošnji sezoni združila moči z NK Ivančna gorica in tako nastopala 
v konkurenci najmočnejših ekip, kot so recimo Olimpija Ljubljana, Slovan Ljubljana, Svoboda 
Ljubljana, Bravo Publikum, itd ...

Ekipa NK Trebnje U13 (zeleni) je združila moči z NŠ Ivančna Gorica, tako da sedaj nastopajo v II. ligi v konkurenci najboljših.

»Tako bomo omogočili našim fantom, da igrajo proti najboljšim klubom in na najboljših ze
lenicah, saj imajo vsi ti klubi več kot odlične pogoje za treniranje in igranje nogometa. Hkrati 
bodo naši fantje imeli še boljše pogoje za svoj razvoj, s tem pa smo jim tudi omogočili, da 
bodo ves čas na očeh iskalcem nogometnih talentov, saj le-ti v tej starostni skupini že redno 
obiskujejo tekme naših najboljših klubov. Tako bodo lahko opazili tudi kakšnega našega fan
ta, s tem pa bo motiv za še bolj vztrajno treniranje in dokazovanje na prvenstvenih tekmah še 
večji«, je povedal predsednik NK Trebnje Dejan Smuk, ki nam je v nadaljevanju zaupal tudi, 
da se za nekaj trebanjskih nogometašev že zanimajo slovenski prvoligaški klubi.

Razveseljiva pa je tudi novica, da je vpis v nogometni klub za naslednjo sezono najboljši 
do sedaj. V najstarejših selekcijah se je nekaj fantov sicer odločilo, da bo prenehalo s treni
ranjem, ali pa se bodo posvetili rokometu, zato pa je vpis v najmlajšo selekcijo presegel vsa 
pričakovanja. Že danes v najmlajši seleciji U8 vadi kar 21 otrok, s pričetkom novega šolskega 
leta, pa je prihod napovedalo še kar nekaj otrok, zato bo ta selekcija štela kar okoli 30 otrok. 
Za prihodnost trebanjskega nogometa se očitno torej ne gre bati ... (lmi

TREBANJSKE KEGLJAČICE ŽE 
NA PRVI TEKMI PODRLE RE
KORD KEGLJIŠČA PORTOVAL
V NOVEM MESTU

V sredo, 28. avgusta 2013, so na novo
meškem kegljišču Portoval prijateljsko 
tekmo med seboj odigrale kegljačice 1. 
in 2. ekipe KK Trebnje. To je bila hkrati 
tudi prva tekma naših najboljših keglja- 
čic na tem kegljišču, kajti druga ekipa je 
novomeško kegljišče preskušala že lani, 
ko je na njem igrala svoje »doma
če« tekme.

A drugi ekipi tudi prednost 
»domačega terena« ni po
magala. Najboljše kegljači
ce, prva ekipa, so bile pre
pričljivo boljše in slavile 
z rezultatom 7:1 (20:4,
3.345 : 2.816), s 3.345 
podrtimi keglji pa so tre
banjske kegljačice dose
gle celo rekord kegljišča, 
ki pa ne šteje, saj ni šlo za 
uradno tekmo. Tako za ura
dni rekord kegljišča še vedno 
velja rekord kegljačic Izole, ki

znaša 3.267 podrtih kegljev (zapisnik s tek
me najdete na Cajtng.com).

Naše kegljačice so torej štartale izredno 
dobro, zato lahko le upamo, da bodo tako 
formo zadržale skozi celo sezono. Ob tem 
velja še posebej pohvaliti igro Silve Zupan
čič, ki je v takoimenovanem maratonu po
drla kar 584 kegljev, točko pa je dobila tako 
v igri za 1. ekipo, kot tudi edino točko za 2. 
ekipo.

V nadaljevanju sezone bo lahko trener 
Niko Goleš med že tako dobrimi kegljačica- 
mi dodatno računal tudi na Nastjo Kastelic, 

Dušanko Šenica in Rozi Flisar, ki se to
kratne tekme med obema ekipama 

KK Trebnje niso mogle udeležiti. 
Omenimo, da sta v drugi ekipi 

zaigrali najmlajši članici, 16- 
letna Maja in 14-letna Va
nja Novak (na sliki), ki sta 
s tem nastopom uspešno 
prestal »kegljaški krst«.

Prva tekma KK Trebnje 
bo na sporedu 13. sep

tembra ob 17.00 na ke
gljišču Portoval v Novem 

mestu, kjer se bodo naše 
kegljačice pomerile z Impo- 

Jom iz Slovenske Bistrice. Navi
jači, vabljeni! [lm]
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KOVINARSTVO

Po naročilu vam izdelamo:
- inox ograjo
- nadstrešek
- kovinske stopnice 1
- podest,...

Razrez in krivljenje pločevin 
ter varjenje vseh materialov

Kar Pave zavari,

to drži!
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje 

07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

I

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

I

KROVCI. POZOR! ■ Izjemno ugodne cene izolacij!

♦ določeni modeli z več kot * Term0t0p izolacija d°15% popUSta
43% popusta na tovarniško 
ceno! TONDACH 0 Iflfflfi UNIFIT 035 

do 35% popusta

♦ Bramac od 01.03. NOVI MODELI
a/N/"
BRAMAC

♦ Gerard do 18% popusta
—gerard
KRALJ MED STREHAMI

VELUK ESAL E
BREZPLAČNA DOSTAVA! "k

* -L

PODJETJE S TRADICIJO!

tOLARNlH

- .

Kupovanje pri nas je cenejše, 
prepričajte se!
Največji gotovinski popusti 
v Sloveniji za strešne kritine!

^ /\ A
j?-. 

JžŽ

Tomaž Krnc s.p., Ledina 1, SEVNICA • Tel.: 07 8141651 
Gsm: 041427 084 • tomaz.krnc@siol.net • www.strehe.si

V oktobru se v Trebnjem prične ...

Začnemo že v drugi polovici oktobra.
Več informacij v naslednji številki.

- izkušeni plesni učitelji z licenco
- sproščen način učenja
- ugodne cene

Informacije:
041244 244 ali www.plesniklub-art.com

Mizarstvo Kotar
Kotar Janez s.p., Šentrupert 24a, Šentrupert; 041843 365 

07/30 40 387; www.mizarstvokotar.si; info@mizarstvokotar.si

Po naročilu vam izdelamo:
kuhinje, dnevne sobe, otroške sobe, 
spalnice, vgradne omare, pisarne, vrata,...
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ŠALE NAGRADNA KRIŽANKA

Qride starejši gospod k zdravniku, in ko 
I opravi s svojimi težavami, še potoži. »Še 
en problem imam, moja žena namreč slabo 
sliši in ne vem kako bi jo spravil k zdravni
ku.« Zdravnik ga vpraša - s kakšne razdalje 
približno ne sliši, in ker ni točno vedel, mu 
predlaga da jo testira. Naj začne približno z 
razdalje 8 metrov in jo nekaj vpraša z nor
malno višino glasu. Potem naj se ji približuje 
vsakič za en meter z istim vprašanjem in ko 
mu odgovori, bo ugotovil, na kakšni razdalji 
ga je slišala. Ko pride domov, žena nekaj 
dela na vrtu. Umakne se za cca 8 metrov in 
jo vpraša: »Ljubica, kaj bo danes za kosilo?« 
Žena je tiho. Približa se ji za en meter in spet 
vpraša: »Ljubica, kaj bo danes za kosilo?« 
Žena spet nič ne odgovori. Isto se ponavlja 
vse do razdalje enega metra, ko jo spet vpra
ša: »Ljubica, kaj bo danes za kosilo?« Žena 
odgovori: »Ričet, p... ti materina, sem ti že 
sedemkrat povedala!!!!«

re Janezek po ulici in sreča eno gospo: 
\3 »Gospa, kje pa je tukaj javna hiša?« 
Gospa mu da eno klofuto in gre jezna naprej. 
Nato Janezek sreča policista in še njega pov
praša: »Gospod policist, kje pa je tukaj javna 
hiša?« Tudi policist mu da klofuto in jezen 
odide naprej. Gre Janezek jezen domov, stopi 
čez prav in reče: »Oče! Ti in tvoj dežnik. Kar 
pojdi sam po njega!!!«

/^ŽENSKI LOGIKI... Z avtobusom se vozim 
V/ proti domu. Poln je, vstopila sem zadaj 
in ne morem se zriniti do aparata, da bi pre
luknjala karto. Poprosila bom žensko, ki stoji 
pred mano, da jo da v aparat. Toda - le kako 
naj jo nagovorim, s Ti ali Vi?...
Pa se začne moje razmišljanje... Na predza
dnji postaji ni izstopila, kar pomeni, da gre 
do konca. Nosi steklenico vina. Prav gotovo 
gre na obisk h kakemu moškemu. In buteljka 
je. Kar draga. Torej je moški privlačen. V mo
jem kraju - kamor gre avtobus - sta privlačna 
samo dva moška - moj mož in moj ljubimec.
K mojemu ljubimcu zanesljivo ne gre, ker 
sem zdajle jaz zmenjena z njim. Torej gre 
k mojemu možu. Moj mož ima dve ljubici: 
Katarino in Ano.
Katarina je zdaj na dopustu nekje v tujini. To
rej je lahko tole le - Ana! In sem rekla: »Ana, 
mi lahko prosim, preluknjaš karto?« Ona pa: 
»Seveda lahko, od kje se pa poznava???«

Spodnje besede (brez opisov) s kombiniranjem 
vnesite v križanko.

3 ČRKE: DAN (čas, ko se Zemlja enkrat obrne 
okoli sovje osi), ILL (reka v Franciji, pritok Rena), 
SIC (dobesedno tako, lat.), DRU (ameriška igralka, 
Joanne, pravo ime Joanne Lacock, 1923-1996).

4 ČRKE: EPPS (ameriški filmski igralec, Omar), 
ODER (slovenska rokometašica Tanja), RAVT (slo
vesen sprejem, družabna prireditev v nekaterih 
deželah), EGER (ljubljanska tiskarska družina, 
1764-1872), AVTI (opica - kolumbijski ponočnik), 
NOLI (albanski pesnik in pisatelj, Fan Stirian 1882- 
1965), TRTA (vinorodna rastlina), AYME (francoski 
pisatelj, Marcel, 1902-1967), ALEC (ime igralca Bal- 
dvvina), TIRE (mesto v Turčiji ob reki Menderes)

5 ČRK: POWER (italijanska pevka in igralka Romi- 
na), KOLEV (nekdanji bolgarski nogometaš, Ivan), 
GOLOB (slovenska pisateljica in prosvetna delavka 
Berta), RIANA (italijansko žensko ime), FRIEL (ame
riška igralka, Anna), TETER (ameriški pop pianist, 
Jack), EWELL (ameriški atlet, Barney, 1918-1996), 
OPONA (veriga za merjenje drevesne debeline), 
AVOLA (mesto na Siciliji), GOLLI (slovenski fizik, 
Bojan), LONEC (kuhinjska posoda), PLEŠO (zagreb
ško letališče), DOLON (vohun trojanskega junaka 
Elektorja), RESIA (alpska dolina v SV Italiji, Rezija), 
ODATE (japonska komisarka za begunce, Sadako), 
TOLDY (madžarski literarni zgodovinar, Ferencz, 
1805-1875), EDESA (antično mesto v Mezopotami
ji, zdaj Urfa), ŽIVIC (slovenski smučarski skakalec,

NAGRADNI SUDOKU
lahek
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Milan), NDOVI (afriška etnična skupina), ISLAM 
(vera, ki jo je ustanovil Mohamed), OILEJ (grški ju
nak, ki je plul z ladjo Argo, oče Ajanta), GATTI (ita
lijanski skladatelj, Carlo), APODA (živali brez nog, 
lat.), AMINA (ime Mohamedove matere), ŠKRIL 
(kamnita plošča za pokrivanje streh, skril, nar.), 
ELDAR (muslimansko moško ime), ADLON (nemški 
režiser, Percy), PINEL (francoski psihiater, Philippe, 
1745-1826)

7 ČRK: RODNINA (nekdanja sovjetska umetno
stna drsalka, Irina), TAURAGE (mesto ob reki Jura, 
Litva), AKRILAT (trda prožna in prozorna umetna 
snov, ki nadomešča steklo), INDIGAR (slovenski 
matematik, Stanislav)

9 ČRK: BLANDIANA (romunska pesnica in ese
jistka, Ana), CIANKALIJ (brezbarvna, v vodi topna 
strupena sol, kalijev cianid), ŽGANO APNO (kal
cijev oksid, živo apno, ki ga dobimo z žarenjem 
apnenca), FOLIIRATI (oštevilčiti liste s tekočimi 
številkami)

11 ČRK: SOLIDARNOST (skupnost, soglasnost v 
kakem mnenju), TRDOGLAVOST (nenadarjenost, 
trmoglavost, svojeglavost), DIAMANTIDIS (grški 
košarkar, Dimitris), NITNI ŠTEVEC (povečevalna 
steklena leča z različnimi merilnimi območji).

Vam je uspelo rešiti križanko ali sudoku? Pošljite nam rešitev 
na Cajtng, Tomšičeva ul. 4, Trebnje, enemu srečnežu pa bomo 
podarili vstopnico za koncert THE DOORS tribute banda, ki bo 
19. oktobra 2013 v ljubljanski Cvetličarni. Več na strani 2.

srednje težak
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V primeru ŠKODE 
NA ZAVAROVANIH 
PREDMETIH
pokličite na 041 744 026

leonrojc@gmail.com ali 04l 744-026

PAN^
TREBNJE

IVANČNA GORICA

■r| 07/34 60 700 
U www.panjan.si

TEHNIČNI PREGLEDI 
in

REGISTRACIJE VOZIL

V̂O' KIA MOTORS SUZUKI

0triQllV O Tl I.IA EHGQ

6.482C Sele Cez b leta plačate

DRUGO POLOVICO ALI PA TUDI NE 5.483€

MAMBO
KINGS

Gremo generacija

4.10.
Ivančna Gorica

VIRPA,BAR.

TRGOVINA

DARKA
Velika izbira birmanski]

:LSis
DARILNI PROGRAM

IGRAČE

KOZMETIKA

NAKIT

GALANTERIJA

Trgovina Darka, Obrtniška 39, Trebnje 
07/30 44 900, 031 586 122 

Del. čas: pon-pet: 8hT8h, sob: 8h-12h 
www.trgovina-darka.si; E: info@trgovina-darka.si

) Bavex d.o.o., Trubarjeva 12, Trebnje
==k Tel.: 07/30 45 640
bavexj Delovni čas: 8h - 12h in 14h - 17h, sob.: 9h - 12h



Nataša Krese
natasa.krese@gmail.com

Univerzitetna diplomirana 
socialna delavka

ŠTEVEC, KI SE ZAČNE Z NIČLO...

Ni lahko pisati proti prehranjevanju z mrtvi
mi živalmi v družbi, ki je izrazito naravnana k 
mesni prehrani, saj si takoj ožigosan kot čudak. 
Bom pisala kar v prvi osebi - sem označena kot 
čudakinja, drugačna, nora, ker ne jem živali.
Pa vendar ne morem biti jaz čudna, ker ne 
podpiram klanja oz ubijanja živali, vse v meni 
govori, da to ni prav. To mora biti narobe svet. 
Vse živali imajo čustva, imajo razum. Prehram
bena industrija pa želi ljudi prepričati v to, da 
so zrezki, svinjska mast, teletina, golaž, paštete, 
goveja juha, pečena rebrca, piščančja bedrca... 
STVAR! In na veliko žalost jim to precej dobro 
uspeva.

Začne se verjetno že v otroštvu, ko slepo 
verjamemo odraslim, sploh pa tistim, ki skrbijo 
za nas, saj smo v celoti odvisni od njih. Zaupa
mo jim, da je to, kar delajo prav, le zakaj jim ne 
bi zaupali. Kot majhen otrok sem bila pri stari 
mami prisotna pri klanju krave. V spominu mi 
je ostalo, da se je krava pokakala od strahu in 
da so bili odrasli v času klanja dobre volje. Tako 
sem ponotranjila, da je ubijanje živali normal
no. Ko sem kot otrok dobila za zajtrk pašteto, 
za malico hrenovko, za kosilo zrezek, za večerjo 
salamo, sem dobila sporočilo, daje to zdrava 
hrana in da meso mora biti na jedilniku. V to 
"klobasanje in nakladanje odraslih in medijev" 
ne verjamem več. Verjamem v pravico vseh 
živih bitij do življenja in v to, da ljudje nismo 
več vredni kot živali. Verjamem v to, da človek 
lahko normalno živi in preživi brez mesa. Verja
mem v to, da si večina ne upa pogledati v živo 
dejavnosti klavnice in da si ne upa pogledati 
groznih posnetkov, ki krožijo po internetu, kaj 
se dogaja od začetka do konca z živalmi, ki kon
čajo v trgovinah... Tisti, ki si to upate, ste zelo 
pogumni. In tisti, ki jeste živali in verjamete, 
da to tako mora biti in pika, bi bilo prav, da si te 
posnetke pogledate. Humanega klanja namreč 
ni - to je besedna zveza, ki ne more biti skupaj 
in istočasno tvoriti nekaj smiselnega. Živali v 
klavnicah čakajo v vrsti in gledajo, poslušajo kri
ke živali pred sabo... ter vedo, da so naslednje 
na vrsti. Želite res jesti njihovo telo, kije polno 
adrenalina, ki se jim požene po krvi, ker vedo, 
da bodo vsak trenutek ubite? Poleg tega so v 
času življenja trpinčene, zlorabljene, tepene, 
nesrečne...

In če je ubijanje živali za prehrambene na
mene tako normalno in potrebno, se vprašajte, 
če upate sebe in svoje otroke peljati na izlet 
v klavnico? Zakaj ne, če je to tako normalno?
Ob tem se vprašam, zakaj klavnice tako dobro 
skrivajo pred nami? Zakaj v vseh teh letih, ko 
nisem in zdaj ko razmišljam o klanju živali, ni
sem nikoli naletela na pravo pravcato klavnico? 
Kje so skrite? In zakaj? Da ne bi izvedeli, kaj se 
resnično dogaja? Prebudimo se, živali trpijo in 
umirajo zaradi nas, ki »imamo radi živali, pa 
jih vseeno jemo, ampak to ne pomeni, da jih 
nimamo radi«...

Čas pisanja kolumne -1 ura 9 minut. Števec 
iz naslova je bil nastavljen na nulo, spodaj pa je 
števec živali, ki jih je v tem času ubila svetovna 
prehrambena industrija (vir: www.veganstvo. 
net): govedo 23.401, kokoši 3.920.508, koze 
31.827, konji 398, prašiči 110.385, ovce 45.546, 
itd...

Hm, 400 konjev, praviš? Ubogi konjčki...

KARATE KLUB TREBNJE VPISUJE 
NOVE ČLANE, VABUENI!

Karate klub Trebnje septembra vpisuje nove 
člane od 7. leta starosti dalje. Vpis poteka 
torek in petek v telovadnici CIK Trebnje, na 
Kidričevi 2, med 17.00 in 18.00 uro. Začetna 
skupina bo pričela s treningi v petek, 13. 9. 
2013 ob 17.00 uri.

KANATE PU-HS

Treninge vodijo Zvone Breznikar, Iztok Bevec in 
Valentina Potokar. Vsi trije trenerji so mojstri ka
rateja in imajo opravljene licence za delo v športu.

Karate klub Trebnje je član ŠZ Trebnje in Karate 
zveze Slovenije. V okviru KZS naši tekmovalci na
stopajo na vseh večjih turnirjih po Sloveniji, zato za 
njih treningi potekajo štirikrat tedensko. V prvem 
olletju letos so naši tekmovalci osvojili 15 medalj, 
tiri so bile osvojene na ekipnem državnem prven

stvu, enajst pa na mednarodnih turnirjih.

V letošnjem letu je O KS na podlagi rezultatov, 
podelil status kategorizirane športnice Valentini 
Potokar.

V jesenskem delu imamo predvidenih cca šest 
tekem, med njimi tudi Državno prvenstvo v kara
teju za mladino do 21 let, ki bo konec novembra 
v Žalcu.

Informacije dobite na www.karate-klub-trebnje. 
si ali 040/983-353. Vabljeni!

Zvone Breznikar, trener karateja. 3.Dan

IZJAVE IN MNENJA 
NAŠIH SOKRAJANOV

»Ko sem prišel v Maribor, 
sploh nisem mogel verjeti, da 
smo se s soigralci tako hitro in 
dobro ujeli. Na igrišču in zunaj 
njega. Da ne govorim o pogojih 
in organizaciji dela, ki so tukaj 
naravnost izjemni. Vsak igralec 
lahko tukaj samo napreduje«, 
je za portal Siol.net povedal 
Miha Zarabec, Trebanjec, ki si 
od minule sezone kruh služi pri 
mariborskem prvoligašu RK Ma
ribor. Mimogrede, Miha Zarabec 
se je v pripravljalnem obdobju 
z Mariborčani udeležil treh tur
nirjev (Dobova, Csurgo (HUN) in 
Novigrad (CRO)) in na vseh treh 
osvojil laskavi naziv - najboljši 
igralec turnirja.

SPLETNA ANKETA

Na spletni strani Trebanc.net je bila objavljena anketa, kjer je 
bilo zastavljeno vprašanje - kateri medij bolj berete oz. poslu
šate (je vaš glavni vir informacij). S ponosom ugotavljamo, da 
je Cajtng zasedel prvo mesto, saj ga (v tiskani ali spletni izdaji) 
bere nekaj več kot tretjina anketiranih. V anketi so sodelovali 
še Dolenjski list (tiskana in spletna izdaja), Glasilo Glas, Glasilo 
občanov, Trebanc.net, Radio Krka in Radio Sraka.

Hvala vsem, ki ste nam namenili glas in ki nam zaupate!



Transport in TGM Urbič
Ivan Urbič s.p., Dolenja Dobrava 12, Trebnje
041/625 180; lvan.urblc@siol.net; www.transport-urbic.com

- prodaja drv
- razžagovanje in razcep drv za kurjavo
- posek in spravilo lesa
- izdelava betonskih kozolčnih stebrov
- usluge z dvigalom (24m) ^ni/*
- obžagovanje In posek dreves na višini fltlo i

Nudimo storitve slikopleskarstva in fasaderstva 
ter zaključna gradbena dela. Obnova je možna 
tudi na obroke. Delamo kvalitetno in ugodno!

ROBERT NORČIČ s.p., Ostrožnik 6, Mokronog; 
040 898251;
slikopleskarstvo.fasaderstvo@jahoo.com

Servis gospodinjskih aparatov in bele tehnike, 
pooblaščen servis gospodinjskih aparatov

ZNUSS Brandt ffl Uettroliu |[ ^
Olg MATRlX SHH

SERVIS NINO, Nino Dančulovič s.p., Vorančeva 
5, Novo mesto; 07/33 75 080,041236 375; 
servis.nino@gmail.com; www.servis-nino.si

TKATArt

Ugodne servisne storitve, polnjenje klimatskih 
naprav, čiščenje vbrizgalnega sistema, (bencin, 
diesel), vulkanizerske storitve, avtomehanične 
storitve, avtovleka vozil, hramba pnevmatik, 
pregled vozil za tehnični pregled,...

AVTOMEHANIKA TRATAR, BOŠTJAN TRATAR s.p., 
Kaplja vas 18, Tržišče; 031 739 838

- izdelava in obnova 
kotlov za pripravo živinske 
krme in žganjekuho

- razrez in krivljenje pločevine na CNC strojih

KOVINARSTVO LEOPOLD KOŠČAK s.p., 
Kamnje 7a, Šentrupert; Tel.: 041 754 051, 
07 30 40 214; koscak.kotli@gmail.com

Izdelava ostrešij, 
pokrivanje streh z 
opečno,betonsko 
in pločevinsto kritino, izdelava točkovnih 
snegobranov, vgradnja strešnih oken, montaža 
žlebov in zaključnih obrob

ZUPANČIČ + DRUŽBA d.n.o., Jezero 22, Trebnje; 
Tel: 041339 185

1»
Kosilnice, vrtni traktorji, 
motokultivatorji, prekopalniki, 
goseničarji, škropilnice, 
profesionalni radijsko vodeni komunalni stroji, 
prezračevalniki trate, pometalni stroji, razni 
transporterji, ...

BONUM d.o.o., Prelesje 33, ŠENTRUPERT; 
07/34 34 160,041630 724; www.bonum.si

Servis Računalniške Opreme
HERMAN FLORJANČIČ s.p.

Hiter in učinkovit servis računalnikov in računalniške opreme 
Tel.: 041665 126; E-mail: herman@sro.si

® 07/3041319

Pri nas lahko 
kupite izdelke 

navedenih blagovnih 
znamk in še kaj

Obrtniška ulica 20, 8210 Trebnje, 051/335133
info@pohistvo-raj.si, www.pohistvo-raj.si

AKCIJSKA PRODAJA
od 11. 9. do konca septembra!
• notranja vrata

• vhodna vrata

• lesena okna

• kljuke in okovje

• vgradne omare po 

meri

posteljni sistemi 

kuhinje 

bela tehnika 

otroške sobe 

spalnice 

dnevne sobe

(9 BOSCH 

SIEMENS

H3 Electrolux

AEG
ZUUSSI

BLANCO
0FABER

^^lica

ETIS(>

armal
BEKO
ALVEUS

gorenje

tizi
nova jHUbJsd SVE* Optimo STOM

V" ŠKERJANC
Kandare ' 'alples

4MURALKS
ko if uootJt mu/i; tttcio

DELOVNI ČAS: pon - pet od 9 - i3h in 14 - i8h - sob od 9 - i3h

GRADins
PVC PROFILI
Najboljša izbira oken in vrat za vas dom

AKCIJA!
25% popust na okna

brezplačna modra številka

Ugodne cene 
Kratki dobavni roki

Grading Kurent d.o.o. 
tel.: 07 34 62 000 
fax: 07 34 62 010 
grading-tr@siol.net 
www.grading-kurent.si

www.grading-kurent.si
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dr. Karmen Verhovec
dr.karmen.verhovec@gmail.com

dr. dent. med., specialist 
čeljustne in zobne ortopedije

Vprašanje: Sinu, ki je star 6 let, sta v spodnji čeljustnici začela rasti 
stalna prva sekalca. Ima pa še v ustih prisotna mlečna prva spodnja 
sekalca. Stalna zoba rasteta vzporedno. Mlečna sekalca sta spredaj, 
zadaj pa sta se pojavila še stalna zobka. Kaj nam svetujete? Bi bilo 
smiselno spodnja mlečna sekalca izpuliti?

Odgovor: Običajno stalni zobje rastejo tako, da na svoji izraščajoči poti to
pijo mlečne predhodnike. V kolikor se to ne zgodi, je lahko za to več razlogov. 
Najpogostejši razlog je pomanjkanje prostora, lahko pa so tudi drugi razlogi.

V kolikor je prostora dovolj, bo jezik s svojo normalno funkcijo izvajal pritisk 
na stalna sekalca in ju bo porival na pravo mesto. Mlečnika se bosta razmajala

in sčasoma izpadla.

V kolikor se to v doglednem času ne bo 
zgodilo (6-8 mesecev), bo osebni zobozdrav
nik moral ekstrahirati (izpuliti) mlečna sekal
ca. Če bo za stalna sekalca dovolj prostora 
in ima otrok prisotne normalne orofacialne 
funkcije, bosta sekalca zavzela svoje pravo 
mesto v spodnji čeljustnici. To se običajno 
zgodi v nekaj tednih do par mesecev. V 
nasprotnem primeru, če je v zobnem loku 
premalo prostora, priporočam še brušenje - 
ožanje mlečnih spodnjih drugih sekalcev.

Vsekakor pa stanje ni alarmantno. Potreb
no je le opazovanje in pravočasno ukrepanje. Poskušajte si približno zapomni
ti, kdaj seje takšno stanje pojavilo in upoštevajte zgoraj omenjene časovnice.

V zobozdravstvenem žargonu takšno stanje imenujemo zobovje morskega 
psa, saj se tudi v čeljusti morskih psov zobje nahajajo v več vrstah. Tudi pri njih 
se po izpadu kakšnega od zob vrzel v nekaj dneh zapolni z zobom iz naslednje 
vrste, ki se iz druge vrste premakne v prvo.

V kolikor želite nasvet oz. 
imate vprašanje za dr. Kar
men Verhovec, dr. dentalne 
medicine, specialistko čelju
stne in zobne ortodontije, 
ki sicer ordinira na Gubčevi 
cesti v Trebnjem, ga pošljite 
na dr.karmen.verhovec(5) 
gmail.com. Vaše vprašanje 
bo seveda obravnavano 
diskretno!

Uredništvo Cajtnga

s plesnim učiteljem iz 
Plesne skupine ARTIFEX

Dan odprtih vrat:
petek, 20. september 2013 v Baragovi galeriji vTrebnjem:
- za skupino od 9-12 let od 16.00 -16.45
- za skupino od 12-16 let od 16.45 d° ^-7-B0

Treningi:
torek, 24. september 2013 v Baragovi galeriji vTrebnjem:
- za skupino od 9-12 let od 16.30 do 17.30
- za skupino od 12-16 let od 17.30 do 18.30

r>L.esr*j t
t<: L L V B'

IZBERI PRAVILNO
IZBERI PLESNO ŠOLO ART

Informacije:
041244 244 ali www.plesniklub-art.com

KMN REM ZMAGOVALEC 
TURNIRJA NA TRADICIONAL
NEM REM PIKNIKU

Na Svetinjah je v soboto, 7. septembra 2013, 
potekal tradicionalni REM piknik, na katerega 
so bili vabljeni prijatelji in simpatizerji tega 
nogometnega kluba, seveda s partnerkami.

Tudi letos se je v sklopu piknika odigral turnir,

katerega so se udeležile ob eki
pi KMN Rem še tri povabljene 
ekipe -JŠD Dolenja Nemška 
vas, ŠD Šentrupert in ŠD Šen- 
tlovrenc. V uvodnih tekmah 
so Šentrupertčani premagali 
Dolenjo Nemško vas, Rem pa 
je bil boljši od Šentlovrenča- 
nov. Obe tekmi sta se končali z 
rezultatom 2:0. V tekmi za tre
tje mesto je nato Šentlovrenc 
s 3:0 premagal Dolenjo Nem
ško vas, v tekmi za 1. mesto pa 
so bili Removci s 3:1 boljši od 
Šentruperta.

Vrstni red: 1. KMN Rem, 2. 
ŠD Šentrupert, 3. ŠD Šentlo
vrenc, 4. SD Dolenja Nemška 
vas

Po turnirju so se nogometaši preselili nekaj de
set metrov višje, kjer je že potekal piknik, okoli 20. 
ure pa je predsednik KMN Rem in glavni organiza
tor tradicionalnega piknika Drago Perpar - Seljo, 
skupaj s kolegi, vsem ekipam podelil pokale.

Športni navdušenci so se znašli in preko svetov
nega spleta spremljali (in navijali za) naše košar
karje, ki so tega večera premagali Gruzijce, zabave 
željni pa so si privoščili pečene dobrote. Seveda 
ni manjkala niti osvežilna pijača v obliki Karlovač- 
kega piva.

Glavni organizator Removega piknika Drago 
Perpar se ob tej priložnosti zahvaljuje sponzor
jem piknika, to pa soj Rem d.0.0., Krovska dela 
Smolič Štefan s.p., ŠD Šentrupert, ŠD Šentlovrenc, 
ŠD Dolenja Nemška vas, Galaksija, Pasji salon 
Ajša, Ekspres prevozi Marko Prpar, Mr. AG DJ, Kos 
Bos, Bar Botriček, TKZ Kramar Zvone s.p., Dana 
Industrijska prodaja, Stavbno kleparstvo Martin 
Janežič, Stavbno kleparstvo Jože Smolič, Mala 
plus d.0.0. Metlika & Karlovačko pivo, Krovstvo 
kleparstvo Slavko Saje, Stavbno kleparstvo Igor 
Vapič, Zlatarstvo Tadina, TGM Matjaž Brezovar 
s.p. in Cajtng. (S
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P0GREBRE m 
P0KQPmJ5KE 
STORITVE

0KLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in neugodnejši.

Oklešen d.o.o„ K Roku 26. P.ovo mesto: Tel.: 07/33 70 200 • non stop

TREBANJSKE MAŽORETE SO SE Z EP MAŽORET V 
BRNU VRNILE BREZ ODLIČIJ, SO PA BILE BLIZU

TREBNJE, 2. 9.2013 - Trebanjske mažorete so se danes zgodaj zjutraj 
vrnile iz Brna. V sredo zvečer se je 59 mažoret pod vodstvom vodje 
odprave (mažorete in spremstvo) Darje Korelec odpravilo na 15. 
evropsko prvenstvo mažoret v Brno na Češkem. V dneh do nedelje se 
je odvijalo tekmovanje v različnih kategorijah in disciplinah, saj je na
stopilo preko 2.000 mažoret v 103 skupinah in 136 solo oziroma duo iz 
desetih evropskih držav.

pa sta tudi slovenska in trebanjska zastava. Ta bogat čustveni naboj je dal 
dodatnih vzpodbud in poguma mladim plesalkam, da so tako dobro pokazale 
tisto, za kar so se trudile ves čas, celo med počitnicami, pred tekmovanjem 
tudi po dvakrat dnevno.

Verjamemo, da ni bilo lah
ko, vendar trud deklet, nji
hovih mentoric in staršev se 
je splačal. Tudi sponzorji in 
donatorji, ki so na različne na
čine, finančno in materialno, 
pristopili k zajetnemu projek
tu, so prispevali kamenček ali 
kamenčke v mozaik uspeha 
trebanjskih mažoret. 1ME1

Rezultati naših mažoret na 15. evrop
skem prvenstvu v Brnu:

• Duo Ana Zarabec in Nuša Bedene: 10 
mesto (nastopilo 16 parov)

• Kadetke (mentor Maša Zarabec): 5 
mesto (13 skupin)

• Junior (mentorici Alja Vencelj in Nuša 
Pajk): 5 mesto (19. skupin)

• Mažorete senior (Aleksandra Bobnar 
in Darja Korelec): 6. mesto (15 skupin)

Trebanjske mažorete so sodelovale v 
treh kategorijah in dosegle izjemno lepe 
rezultate. Trebanjski duo, ki je prvič sode
loval na evropskem tekmovanju, sta bili 
Ana Zarabec in Nuša Bedene, ki sta od 16 
parov osvojili 10. mesto. Kadetke (v skupi
ni jih je sodelovalo 22) pod mentorstvom 
Maše Zarabec so od 13 skupin osvojile 5. 
mesto. Zgolj spomnimo, da so ravno te 
kadetke maja letos postale državne prva
kinje.

Peto mesto je mednarodna sodniška 
žirija v močni konkurenci in številni ka
tegoriji (19 skupin) dosodila tudi skupini 
mažoret junior (22 mažoret) iz Trebnjega, 
ki ju za uspešne nastope pripravljata Alja 
Vencelj in Nuša Pajk. Mažorete senior, 
ki jih vodita Aleksandra Bobnar in Darja 
Korelec, pa so od 15 skupin osvojile 6. 
mesto.

Izjemno lepi uspehi, lepa doživetja in 
bogate izkušnje so se v tekmovalnih dneh 
zvrstile v areni v Brnu. K lepim uspehom 
trebanjskih mažoret so prav gotovo pri
pomogli tudi trebanjski navijači, kajti cel 
avtobus jih je prispel za mažoretami in na 
tribuni je odmevalo »Slovenija«, plapolali

INTKLES Trgovina z lesnimi 
proizvodi in materiali

Janez Potokar s.p.. Mirna. ONI 381003

PRODAJA in DOSTAVA vseh vrst LESNIH in ostalih MATERIALOV
MATERIALI:
- ivevire vseh vrst
- iverali raznobarvni
- lesoniti 
-lesomali
- vezane plolie 
-furnir 
-robni trakovi
- LSB ploife (podni. stene)
- mediapani
- laki - barve čenner

STORITVE:
- oblačenje kombijev in 

prikolic z vezano ploičo
- izdelava pohiitva po meri
- selitve
- prevozi
- izdelava drobnih 

pohištvenih elementov
- popravilo starega pohiitva 
-razrez materialov
- robljenje
-izdelava vseh vrst polic
- menjava pantov
- menjava vrat pri kuhinjah
- menjava ročajev

KONSTRUKCIJSKA PLOŠČA 
LSB-P5CE

- Dimenzije ploič: 250011250.2500 x 625mm
- Debeline: 12.15.18.22mm

V0D00DP0RNE VEZANE PLOŠČE T-l
- Dimenzije plošč: 2500 x 1250. (3000 x ISOOmrn - po naročilu)
- Debeline: 9.1115.18.21.29.21.30.35mm

Možen razrez vezanih plošč po elementih! L

KAKOVOSTNE STORITVE. UGODNE (ENE, BREZPLAČNA DOSTAVA
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DEMIDA
ARHITEKTURA

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

Q idejne zasnove,
D projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
□ projekti za izvedbo,
□ projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
D občinski podrobni prostorski 

načrti,
□ strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si

razrez in prodaja lesa, Zagorica pri Dobrniču 7,8211 Dobrnič

NUDIMO VSE OBLIKE ŽAGANEGA LESA IN PREV0Z
• razrez lesa • prevoz paletnega materiala
• izdelava ostrešij po naročilu • možno samorazkladanje z
• izdelava več vrst palet avtodvigalom
• prevoz hlodovine • PRODAJA ŽAGOV1NE - UGODNO!
• prevoz končnih produktov

Holc beton d.o.0., Podjetniil«] uliti 9, TREBNJt - www.holobeton.si - halobeton@poil.(oiii

Halo beton d.o.o. imo številne zadovoljne stranke na podroiju betona. Naše glavne 
prednosti so poznavanje dela z neizkušenimi kupti, svetovanje za vas najprimernejše 
sestave betona in dostava v dogovorjenem (asu. Odločite se za betonarno Trebnje!

Ponosni lastiii tertililiiiti talonoiti
ZAG

BMRN1TREBNIE
if®

DARS ZAČEL S SANACIJAMI CEST, KI SO SE 
POŠKODOVALE PRI IZGRADNJI AVTOCESTE

TREBNJE, 28.08. 2013 - Sredi avgusta 2013 so delavci CGP-ja začeli s 
prvimi deli na glavni cesti skozi Trebnje. Z odstranjevanjem asfalta so 
začeli pri Mercator centru, nato pa postopoma nadaljevali proti centru 
Trebnjega. Istočasno so na podlago nanašali že tudi nov asfalt.

Zadnje dni je delavcem sicer ponagajalo vreme, a smo prepričani, da jim 
bo asfaltno prevleko uspelo dokončno položiti že v prihajajočih dneh. Vre

dnost investicije s strani 
DARS d.d. znaša 109.000 
evrov (brez DDV), ob tem 
pa je predstavnik za stike 
z javnostjo pri DARS-u 
Marjan Koler za Cajtng 
povedal:

»Preplastitev ceste 
skozi Trebnje, od križišča 
Rimske ceste - Baragov 
trg - Goliev trg, pa do 
nekaj metrov do uvoza 
za Mercator (v skupni 
dolžini 1.160 metrov) in
vestira družba DARS d.d., 
in sicer v okviru sanacij 
cest zaradi gradbiščnih 
transportov pri izgradnji 
avtocestnega odseka 
Pluska - Ponikve. Neka
tera manjša dela, ki se 

izvajajo v sklopu preplastitve, financira tudi Občina Trebnje.«

Izvedeli smo še, da namerava DARS v okviru sanacij cest zaradi gradbiščnih 
transportov pri izgradnji odseka avtoceste Pluska - Ponikve v letošnjem letu 
izvesti še sanacije na posameznih delih odsekov naslednjih državnih cest: 
0221 (R2 - 448) Trebnje - Mokronog 
ter 1160 (R3 - 650) Pluska - Štefan pri 
Trebnjem ter delih odsekov lokalne 
ceste Dolenja Nemška vas - Poljane, 
lokalne ceste Trebnje - Repče, javne 
poti Štefan - Benečija in javne poti Zi
dani most - Grič pri Trebnjem.

Očitno je zavzemanje Civilne inici
ative za zaščito interesov občanov pri 
gradnji AC obrodilo sadove, za piko 
na i pa bi morala Občina Trebnje po
skrbeti, da se na izvozu z nekdanje HI 
pri gradu postavi znak, ki prepovedu
je vožnjo tovornjakom (razen dosta
ve, seveda) skozi center mesta. Tako 
bi nova asfaltna površina nedvomno 
imela še daljšo življenjsko dobo.

Zaključimo z besedami Trebanjca, 
ki je dejal: »Tale asfalt nam je padel 
z neba, naslednji ne bo, zatorej bi ga 
bilo dobro skrbno varovati«. Ga bomo 
znali? (jki

KARIKATURA

»Urejanje prometa, med 
drugim tudi omejitev tovorne
ga prometa, na regionalni cesti 
R1 - 215 odsek 1456 Trebnje, je 
v pristojnosti Občine Trebnje. 
Namreč, Vlada RS je dne 20.12. 
2012 sprejela Sklep o prenosu 
delov državnih cest med občin
ske ceste (Ur. List RS št. 102/12). 
S tem sklepom je bila omenjena 
cesta, ki poteka od priključne ce
ste pri cerkvi v Trebnjem do no
vozgrajenega krožišča pri Mer
catorju, v celoti prenešena na 
Občino Trebnje. V kolikor bo na 
tem delu veljala prepoved tovor
nega prometa, bo Direkcija RS za 
ceste na nekdanji HI poskrbela 
za ustrezno postavitev prometne 
signalizacije«, so za Cajtng.com 
povedali na DRSC.

Tale asfalt nam je padel z neba, naslednji ne bo, je dejal Treba- 
njec. Ga bomo znali čuvati?
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Si M Tehnika Železnina Trebnje, 
Stari trg 48

VSE NA ENEM MESTU!
Nova ponudba 
programov:
- Vse za vrt
- Vse za delavnico
- Barve - laki
- Stavbno pohištvo in 

talne obloge
- Vse za kopalnico
- Elektro material
- Ambient

Obiščite nas.

Ne prezrite 
tudi programov:
- Zabavna elektronika
- Bela tehnika
- Mali gospodinjski 

aparati in osebna 
nega

'Nakup 
na obroke 

brez 
obresti

Preprosto 
prihranim. 

Pika.

eS Piko lahko plačujete brez obresti na 12 obrokov v Mercatorjevi prodajni mreži, v tehničnih prodajalnah M Tehnika pa kar na 24 obrokov. 
Mercator, dd.. Dunajska cesta 107. m

Tel: 07/33 25 402 
Gsm: 041 669 768
Kettejev drevored 2, 
8000 Novo mesto

CATERING... zabavajte se, 
pogostitev pa prepustite nam

KRST | OBHAJILA | SV. BIRME | OSEBNI PRAZNIKI | OBLETNICE 

SREČANJA | PROSLAVE | OTVORITVE | POSLOVNA SREČANJA | SPREJEMI

la pogostitve in druženja se lahko odlogte v Klubu Marof 103, kjer nudimo prostor 
za 50 oseb ali na vašem domu, prostorih vašega podjetja, šotorih, zidanicah.

# «
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DSD + DROT: Odvoz smeti iz 
drugih občin se lahko takoj 
ustavi, občina pa naj izpolni 
svoje naloge iz preteklosti

Izjava za javnost...

Pred meseci smo nekateri svetniki uspešno 
preprečili enormno povišanje nadomestita 
za uporabo stavbnih zemljišč, ki je bilo pri
pravljeno praktično brez vsake obrazložitve. 
Opozarjati smo na splošno slabo gospodar
sko stanje in da občani ne bi zmogli plačevati 
tako visokega nadomestila.

Podobna zgodba se je zgodila na zadnji 
seji občinskega sveta. Obeh podražitev na 
komunalnem področju nismo podprli (pod
prli smo eno), rezultat pa je, da so storitve za 
občane dražje, posebno še za pravne subjek
te in osebe, ki opravljajo dejavnost. Verjetno 
tudi svetniki, ki so podprli obe podražitvi, 
niso imeli jasno sliko, kaj podpirajo. Seveda 
je dolžnost svetnikov, da natančno prouči 
gradivo, vendar - kaj storiti, če obrazložitev 
v gradivu sploh ni oziroma so pomanjkljive?

Odvoz smeti iz drugih občin se lahko takoj ustavi, občina pa 
naj izpolni svoje naloge iz preteklosti

Podobno se je zgodilo na naslednji seji 
tudi pri odločanju o sprejemanju odpadkov iz 
drugih občin. Občinska uprava, ki je poznala 
vse sklepe, tako iz leta 2003, kot iz prejšnjega 
mandata iz leta 2010, ponovno ni navedla, 
da je bil sprejet sklep, da se o novih obči
nah, ki bi odlagale odpadke na Globokem, 
na občinskem svetu ne bo razpravljalo, 
dokler ne bo sprejeta dokončna odločitev na 
državni ravni o realizaciji projekta CERO. Te 
odločitve še ni. Prav tako Občinska uprava v 
gradivu ni navedla, ali je sedaj že prido
bljeno uporabno dovoljenje za Globoko, ki 
omogoča sprejemanje odpadkov iz drugih 
občin in ali so pridobili soglasje lokalnih 
prebivalcev.

Kaj vse se je dogajalo v preteklosti, ve 
samo občinska uprava, ki pa svetnikov - ne 
informira. Ali je rešitev, da gradivo svetniki 
zavračajo, ker ni pripravljeno kakovostno, ali 
je mogoče namerno zavezujoče? Vendar, za 
zavračanje je potrebnih 12 glasov svetni
kov.

Temeljna naloga občine je namreč, da de
luje zakonito in v korist vseh občanov in tudi 
občani, ki živijo v KS Račje selo si zaslužijo 
korektne obravnave. Vsekakor je potrebno 
prevzeti odgovornost, da se zadeve uredijo.
In s to izjavo se prevzema odgovornost. 
Odvoz smeti iz drugih občin se lahko takoj 
ustavi, občina pa naj izpolni svoje naloge iz 
preteklosti, tako tiste, ki jih nalaga zakono
daja, kot zahteve krajanov KS Račje selo. 
Nato pa naj se zadeva ponovno obravnava v 
OS in to jasno ter celovito.

DSD in DROT

VELIKO ZANIMANJE ZA ODHOD NA TRIGLAV, 
TOKRAT VRH SLOVENIJE OSVOJILO 29 DOMAČINOV

Greste letos kaj na Triglav? Vprašanje, ki je bilo planinskim vodnikom postavljeno zelo pogosto. 
To je bil tudi razlog, da so se vodniki odločili organizirati izlet na Triglav, kljub temu, da ta ni bil 
predviden v letnem planu izletov... Več na www.cajtng.com!

Poslovili smo se od

TEREZIJE GLIHA
iz Dečje vasi, Trebnje

Hvala vsem, ki ste j o pospremili na zadnji poti, ji daro
vali maše, cvetje in sveče. Hvala tudi dr. Kunstrovi in 
sestri Marjeti za skrbno nego in prijazen sprejem.

Vsi njeni

KO TE VEČ NE BO
(avtor: Miro Gliha)

Ko tebe več ne bo, bo za trenutek moja duša prazna. 
Orisala bo svojo pot, iskala bo spomine.
In ti bodo lepi, veseli z malimi utrinki.
Napolnila bo svojo praznino prav do vrha.
Takrat bo pomirjena, da je bilo lepo in bolečine več ne bo.

Ko tebe več ne bo, bom odšel tam na tisti najin kraj, 
ki je prazen, kjer ničesar ni.
Moje vznemirjene misli bodo iskale tvoje sledi, 
tvojo pot, čutenje;
dolgo, tako dolgo, da bo vznemirjenost minila, 
tako dolgo, da bo tolažba presvetlila praznino.

Ko tebe več ne bo, bom odšel na tisti kraj, 
legel bom v miru, tišini.
Čakal bom tvoj dih, svoje sanje.

In če me bo prehitela noč, bom tam ostal.
Izbral bom svojo zvezdo, polno lepote in vrednot, 
najsvetlejšo, tebi primerljivo.
To bo moja pot, to boš ti tam nekje na oni strani.
Vedno, ko boš sijala, boš najlepša, boš moj mir, moja varnost.

In nekoč, ko boš ugasnila, te ne bom več potreboval. 
Zasvetila bova skupaj za nekoga, ki ga imava rada.
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www.avto-vovk.si
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21.-27. SEPTEMBRA

POPUST V VIŠINI DDV 
V SERVISNIH DELAVNICAH RENAULT.
BREZPLAČEN KONTROLNI PREGLED.

* ^

i

Več informacij in pogoji akcije so na www.renault.siRENAULT
Sl ^3 IR l T EV Renault pripon, EJ/AiJ

f\c i/oi/fc
M r-a&Mmnjaa*

PODJETNIŠKA ULICA 7, 8210 TREBNJE, TEL: 07 34 81 722, info@avto-vovk.si
ODPRTO 00 PONEDELJKA DO PETKA OD 08.00 DO 18.00, SOBOTA OD 08.00 DO 12.00

www.renault.si

5 RENAULT
dUAUTttUU*

LET 3

HI MVU Vi
V W0RL0 x< 
CHAMPION

OB MENJAVI ZA NOVI RENAULT JE VAŠ STARI AVTO KATEREKOLI 
ZNAMKE VREDEN 1000 EUR VEČ.
S let lamslva obsega 2 leti tovsinitke garenciie m poilaijSanu |#mslvo ta 3.. 4. m 5 leto oz 100 000 km. kaikoU se zgodi prej. In velja ob nakupu i 
Renault hnanntanjem Več o pogojih akcije na www lenault si

R*uuitw*i33a

DRIVE THE CHANGE

PORABA PRI MEŠANEM CIKLU 3,5 - 7,41/IOOkm. EMISIJE C02 90- 174 g/km.

UttC PODJETNIŠKA ULICA 7, 8210 TREBNJE, TEL: 07 34 81 722, lnfo@avto-vovk.sl
~r"-Krbrmjjmr ODPRTO OD PONEDELJKA DO PETKA OD 08.00 DO 18.00, SOBOTA OD 08.00 00 12.00
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I B.H.S.
« TRGOVINA Z AVTODELI

TRGOVINA Z AVTODELI
NAJVEČJI IZBOR AVTODELOV TER DODATNE OPREME v Sloveniji
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r 'j i ^ " JELI
SERVIS in VULKANIZERSTVO
NAJBOLJŠA PONUDBA PNEVMATIK NA ENEM MESTU

r48x
v Sloveniji

pnevmatike platišča akumulatorje motorna olja avto klime zavore filtre

(®l

ORIGINALNI IN ORIGINALOM ENAKOVREDNI AVTODELI - PNEVMATIKE - PLATIŠČA 
V Sloveniji: 48x AVTOSERVIS in 16x TRGOVINA Z AVTODELI, več informacij lahko 
najdete na www.bartog.si


